

នៅក្រោមដើមឈើធំ ឯកមានកេះនាងឱ្យសំងំស្ងៀម ទាំងភ្នែកនៅកញ្ជឹងក។ ជានូ ឃើញម្នាក់
នោះសម្លឹងចុះឡើង មុនពេលចុះប្តីតុងស៊ីប្លេហើយគ្នាវាបកមកវិញជាបន្តបន្ទាប់ បញ្ចាំងហ្វូម៉ូ
តូភីចិញ្ចាច។

ឯកមានមើលទៅទៅទីតាំងកង់កញ្ជាស់ជាអំណោយពីអ្នកស្រុក។

គេដឹងថាគ្រោះថ្នាក់នៅកៀកបង្ហើយ គឺកង់នេះពួកនោះងាកតែមួយខ្លាច់មកក៏អាចរកឃើញតែ
ម្តង។

«យើងរកកន្លែងរត់»

គេនិយាយទាំងងាកឆ្វេងស្តាំរកច្រកគេចចេញមុនពេលពួកនោះឃើញកង់ហើយនឹងឃើញ
ទាំងមនុស្ស។ ដៃនាងពិតជាត្រជាក់ដូចមនុស្សស្លាប់...ស្ថានភាពនៅពេលនេះគ្មានខុសអ្វីនឹង
ចុះទឹកក្រពើឡើងលើខ្លា។ ការរត់គេចមួយយប់ហើយនៅតែមិនអាចបញ្ចប់បាន....

វគ្គ វាសនាLorenZo

ជំនួយការវឌ្ឍនៈ នៅក្នុងការ ប្រញាប់ប្រញាល់ចូលរកLorennnzoដល់បន្ទប់ទឹកពេលគេកាន់
ដង

កោរ ពុកចង្កាមកហៀបនឹងដំណើរការ។

«Rose ខលមក!»

បុរសសង្ហា ជាតារាសប្បុរសក្នុងដួងចិត្តស្រីៗ ងាកមកជាមួយ ពុកមាត់ដែលប្រឡាក់ស្រមូម
ជាមួយពពុះប្រេងសម្រាប់កោរសំអាត។

គេមានខ្សែភ្នែកទន់ភ្លន់ដែលបញ្ចេញរស្មីស្ងប់ស្ងាត់នៅក្រោមរោមចិញ្ចើមក្រាស់សិចស៊ី តែគេ
ពិតជាភ្ញាក់ផ្អើលណាស់ពេលឮឈ្មោះនាង៖

«នាងឯនៅណាRose?»

នាងទើបតែដឹងថា គេមិនទាន់បានដឹងអ្វីអំពីការរំដោះដ៏ធំចេញពីល្អាងនោះទំនងជាប៉ូលិស
នៅលាក់ការណ៍ដើម្បីអង្កេត ឬមួយយ៉ាងណា?

«កុំខ្វល់ពីខ្ញុំ! គិតពីខ្លួនលោក! ពួកចោរមួយក្រុមដែលប៉ងចាប់កូនស្រីមេប៉ូលីសបានសារភាព ថា ពួកគេជាមនុស្សរបស់ដេវីត ពេលនេះដេវីតឆ្លើយដាក់លោកថាលោកជាអ្នកប្រើគេឱ្យចាប់ ស្រីៗហើយនឹងសម្លាប់មហាវីនបំបិទមាត់!»

«ឆ្លុតសុទ្ធ!»

គេនិយាយតិចៗ ហើយងាកមករកវឌ្ឍនៈ។ ជំនួយការបើកភ្នែកមូលក្រឡង់តាមរបៀបងឿង ឆ្ងល់ដោយលូកដៃមកចុចទូរសព្ទឱ្យខ្លួនគេនេះបានឮដែរ។

«មានគេរៀបគម្រោងទម្លាក់កំហុសលើលោកច្បាស់ណាស់! តែលោកគ្មានពេលស្វែងរកទេ! ប៉ូលីសកំពុងរៀបចំចេញទៅឃាត់ខ្លួនលោក Lorenz ! ស្តាប់! លោកត្រូវគេចេញសិន កុំ ធ្លាក់ក្នុងដៃគេឱ្យសោះ ឮអត់ ! អន្ទាក់នេះជ្រៅណាស់! វាជាអន្ទាក់! ខ្ញុំនិយាយមិនបានច្រើន ទេ! លោកត្រូវចេញពីស្រុកខ្មែរតែកុំជិះយន្តហោះអូខេ!»

ទូរសព្ទត្រូវបានកាត់ផ្តាច់។

សូម្បីតែពេលនេះនាងនៅឯណាក៏គ្មានចម្លើយ?

«អ្នកណាធ្វើអ្នះបងវឌ្ឍនៈ? អាមហាវីន? ខ្ញុំដែលទាក់ទងអាដេវីតណាមួយពីអង្គាល់ ហេតុអី ប៉ូលីសសួរវាឆ្លើយដាក់ខ្ញុំ?»

Lorenzo ងាកមកសួរជំនួយការដែលកំពុងតែស្តែកមុខ ធ្វើឱ្យគេនោះរឹតតែមានអារម្មណ៍តឹង តែង។

វឌ្ឍនៈព្យាយាមសម្រួលចិត្តហើយដោះស្រាយរឿងរ៉ាវដ៏ធំនៅចំពោះមុខនេះជាដំណាក់កាលៗ៖

«Rose និយាយរួចហើយ! អ្នកណាម្នាក់កំពុងលេងយើង! ខ្ញុំត្រូវទៅរៀបចំឡាន! អ្នកប្រុសតូច ចេញពីកន្លងនេះសិនទើបបាន!»

Lorenzonនៅតែតវ៉ាគេលើកដៃជូតសំអាតពពុះពណ៌សចេញស្រលះពីមាត់បង្ហាញផ្ទៃមុខ ពេញដោយកំហឹង៖

«ខ្ញុំធ្វើអីខុសហេតុអីពាក្យគេប៉ុន្មានម៉ាត់ខ្ញុំត្រូវរត់?»

«Roseថា ប៉ូលីសកំពុងមកទីនេះយាត់ខ្លួនអ្នកប្រុសតូច! បើគេគ្មានភស្តុតាង គ្មានតម្រុយគេ មិនអាចយាត់ខ្លួនអ្នកប្រុសតូចទេ!»

«អ៊ីចឹងយើងខ្លាចធ្វើអី? ខ្ញុំស្អាតស្អំ បងឯងឱ្យខ្ញុំរត់ដូចឱ្យខ្ញុំទទួលស្គាល់ថាបានធ្វើខុស!»

វឌ្ឍនៈខំអោនមកពន្យល់៖

«អ្នកប្រុស! នេះជាស្រុកខ្មែរ! ស្ត្រីក៏អាចកើតឡើងបានដែរ! Roseប្រាប់ហើយ អ្នកប្រុសត្រូវគេ ដាក់អន្ទាក់ដូចរឿងលោកប្រុសធំកាលពីអតីតកាល! បើអ្នកប្រុសចូលដល់ដៃប៉ូលីសហើយ ខ្លាចក្រែងគ្រប់យ៉ាងពិបាកដោះស្រាយ»

គេស្រមៃដល់ឪពុកខ្លួន គាត់ជារឿយៗរំលឹកដល់រឿងនោះហើយមិនសូវសប្បាយចិត្តទេពេល ដែលកូនប្រុសតែម្នាក់គត់មកលេងស្រុកខ្មែរ។

ពេលនេះ គ្មានប៉ូលីសវិទូទៀតទេ សម្រាប់លាងភាពស្អាតស្អំឱ្យអ្នកណាម្នាក់។ Lorenzo គ្រប់គ្រងអារម្មណ៍តក់មាហើយទាញកន្សែងមកជូតមាត់សំអាតមុខ ។

ភាគទី៣៥

«ខ្ញុំនឹងមានគ្រោះថ្នាក់មែនអត់?»

«គេចសិនចាំគិត!»

វឌ្ឍនៈឆ្លើយទាំងក្រឡេកក្រឡាប់៖

«Rose ក៏អ៊ីចឹងនិយាយលីបក្បាលលៀនកន្ទុយ រកគិតអីក៏មិនយល់?»

បុរសជំនួយការដាក់ម្រាមដៃមួយទៅបបួរមាត់ស៊ីញ៉ូឱ្យចៅហ្វាយបញ្ចប់ការបញ្ចេញសំឡេង ហើយខ្លួនគេរត់ចេញទៅក្រៅ។

សំឡេងអាយកូមឡានមកពីរានហាល ៖

«បង! ឡានប៉ូលីសនៅប្រហែល៥០០ម៉ែត្រពីមាត់ផ្លូវ!»

អ្នកណាម្នាក់ដែលវឌ្ឍនៈដាក់ឱ្យរាយការណ៍ ទំនងជាបោះដៃមក។ ដូច្នោះLorenzoអាចយល់ បានថា Rose មិនមានពេលច្រើនទេក្នុងការធ្វើដំណឹង។

«ព្រះអើយ!»

គេលាន់មាត់ទាំងសៅហ្មងហើយចាប់ផ្តើមស្លៀកពាក់។

«ម៉ូតូខុបដែលយើងពង្រាយ ឃើញឡានបីគ្រឿងប្រើស្លាកប៉ូលិសនៅកន្លះគីឡូដីពីកន្លែង
យើងទាន! ខ្ញុំត្រូវចាត់ការសិន»

វឌ្ឍនៈចាកចេញពេល Lorenz រកពាក្យនិយាយមិនឃើញ។ បន្ទាប់មកគេវិលមកវិញជាមួយ
សម្លាយមួយ។

«របស់របរសំខាន់ៗ ខ្ញុំទុកក្នុងនេះអស់ហើយ! លិខិតឆ្លងដែន និងឯកសារផ្សេងទៀត! ខ្ញុំចុះ
ទៅពន្យារពេលប៉ូលិស អ្នកប្រុសចេញតាមទ្វារក្រោយ! ឡានយើងមកដល់ហើយ»

ដៃនាយរៀបចំឡើងវិញ ហើយរារកលិខិតឆ្លងដែន។ គេទទួលកាតាបហើយស្តាយចុះវីង មក
ដល់ទ្វារក្រោយ។

គេឃើញឡានមួយមិនធ្លាប់ស្គាល់កំពុងសំចៃតរង់ចាំនៅខាងក្រៅរបងផ្ទះរួចជាស្រេច។ នៅ
តាមចំហៀងខាងឆ្វេង បុរសម្នាក់ស្ទុះចេញមកបកទ្វារឡានឱ្យនាយជាមួយទឹកមុខម៉ឹងម៉ាត់៖

«លោកវឌ្ឍនៈហៅខ្ញុំមកទាន!»

Lorenz ជ្រួញចិញ្ចឹម។

គេយល់ថាវឌ្ឍនៈធ្វើការហ័សពេកហើយ?

ប៉ុន្តែសូហ្វ័របានបញ្ចប់ការសង្ស័យរបស់គេ ដោយបង្ហាញអេក្រង់ទូរសព្ទ លេខរបស់វឌ្ឍនៈ
ដែលទើបនឹងខលទៅគេមុននេះ។ ការជិះឡានចម្លែកគឺជាមធ្យោបាយល្អ នឹងគ្មានអ្នកណា
ស្គាល់ចាប់អារម្មណ៍តាមមកទេ ។

គេគិតនឹកសរសើរការងារវៃឆ្លាតរបស់ជំនួយការក្នុងពេលដំណាលគ្នា។

Lorenzo លូកដៃស្ទាបដើម្បីឱ្យប្រាកដថាកុំព្យូទ័រសំណព្វរបស់គេក្នុងកាតាបដដែល មុនពេល
សម្រេចចិត្ត ឈានជើងឡើងជំនិះដោយគ្មានការសង្ស័យអ្វី។ ជំនិះចេញលឿនតាម ថ្វីដៃបើក
បរដ៏អស្ចារ្យហើយបោលកាត់មហាវិថីព្រះនរោត្តមមុនពេលចាកចេញពីរាជធានីភ្នំពេញឆ្ពោះ
ទៅភាគពាយព្យ។

ក្នុងពេលទិសដៅកាន់តែសម្រុកឆ្ងាយឡើងៗឥតឈប់ឈរនេះ ប្រុសស្អាតរាវរកទូរសព្ទប្រុង និយាយទៅអាមេរិកដែរ តែចិត្តគេមួយអាក់ខានវិញព្រោះ.....

«ឱ្យតែយើងហ៊ាននិយាយមិនស្រួលតែបន្តិច ឱពុកម្តាយយើងនឹងលំបាកឡើងមកភ្នំពេញភ្លាម មិនខាន! យើងមិនដឹងទេថា អ្វីទៅនឹងកើតឡើងចំពោះពួកគាត់!»

គេលែងដៃពីទូរសព្ទហើយនឹកឃើញដល់អ្នកដែលបានផ្តល់ដំណឹងមកមុននេះ....គេខលទៅ លេខនាង ខលមិនចូល ចំណែកលេខដែលនាងខលមកមុននេះជាលេខលើតុ

គេចាប់ផ្តើមបើកLaptopរុករកប្រភពថាលេខនេះមកពីកន្លែងណា....

ការជ្រៀមរកភាពអាចកំបាំងបង្កប់លើបណ្តាញInternetមិនលំបាកប៉ុន្មានឡើយសម្រាប់បុរស នេះ។ទីបំផុត គេដឹងពីប្រភពរបស់នាង....

«ទូរសព្ទបណ្តាញរបស់ប៉ូលីស?»

គេចុចបន្ថែម.....

«ផ្ទះស្នងការRoy?»

គេរអ៊ូម្នាក់ឯងក្នុងចិត្តស្ងាត់ៗ៖

«នាងនិងអាស្នងការចរិតស្រីហ្នឹង មានទំនាក់ទំនងអីនឹងគ្នាអ្នះRose?»

បុរសអាណិតជនបិទកុំព្យូទ័រវិញទាំងក្តៅក្រហល់ចិត្ត....

នៅខាងណោះវិញ មេធាវីកាដាក់ទូរសព្ទចុះសឹងមិនទាន់ នាងត្រូវភ្ញាក់ដូចជាន់ចំពស់វែកព្រោះ ថា ដង្ហើមនាយស្នងការលាន់មកពីក្រោយខ្នងទៅហើយ។

មិនដឹងគេចូលមកទាន់ព្រឹកសេចក្តីរាយការណ៍ របស់នាងទៅកាន់Lorenzoដែលឬក៏អត់ទេ....

«ខ្ញុំគិតអីចេះខុស!»

Royនិយាយក្នុងសព្ទសំឡេងសៅហ្មងៗ នាងមិនបានបញ្ចេញអាការៈថា នាងខ្វល់ពីអ្វីដែល គេគិតសោះឡើយ។ ស្រស់ស្រី ប្រញាប់ងាកទៅរកទ្វារហើយសម្លឹងចុះឡើងក្រែងមានអ្នក ណាមកតាមពីក្រោយ។

ស្នងការនៅតែជាស្នងការ ទោះគេក្មេងបន្តិច ឬក៏ព្រមទៀតសើសបន្តិចទៅកាន់អ្នកដែលគេ
មិនពេញចិត្ត តែគេមានកម្រិតប្រុងប្រយ័ត្នខ្ពស់ជានិច្ច។ ពិសេសពេលដែលគេដឹងថានារីនេះ
ជាអ្នកណា។

នាងធ្វើអាការៈ ដូចចាត់ទុកគេថាជាគ្នាឯងពិតៗហើយនិយាយខ្សឹបៗ៖

«ឱត សាម៉ុននៅឯណា?»

«ខ្លាចគាត់ចាប់នាង?»

Roy សួរដោយមុខខឹងៗ គេចេះអត់ធ្មត់ចំពោះ Rose ប៉ុនណា នៅតែមិនអាចគ្របដណ្តប់លើភ្លើង
ងច្រណែនប្រចំណូលបាន។ Rose ជានារីដ៏សែនឆ្លាត នាងមិនមែនមិនដឹងទេថា Roy កំពុងខឹង
Lorenzo ភិបស្តូល។

តែនាងនៅតែនិយាយហេតុផល៖

«លោកក៏ដឹងដែរ អាណិតជននោះត្រូវរងអយុត្តិធម៌!»

«ទុកឱ្យតុលាការសម្រេច! មិនមែននាងទេ Rose!»

«ខ្ញុំមិនជឿទេ តុលាការស្រុកលោក!»

គេខឹងឆ្អែតហើយ។

នារីនេះមានចរិតដើមជាមនុស្សដែលមើលទៅចាស់ចិត្តគំនិត និយាយស្តីអ្វីក៏ ដូចជា ប្រើហេតុ
ផល ប្រើភាពប្រាកដនិយមជាជាងអារម្មណ៍ ប៉ុន្តែនារីដែលនេះដូរមករាយមាយបាន
ដោយសារតារាសប្បុរសម្នាក់គួរឱ្យទើសភ្នែកនោះ។

ស្នងការនិយាយទាំងខឹង៖

«ខ្ញុំមិនជួយយកអាសាអ្នកណាម្នាក់ ឱ្យមកដេកលើផ្ទះខ្ញុំ ហើយប្រើទូរសព្ទខ្ញុំ លួចស្តាប់
ព័ត៌មានពីខ្ញុំ បំផ្លាញការងារខ្ញុំនោះទេ!»

ស្រីសិចស៊ីនៅស្ងៀមសម្ងាត់គេ។ នាងសម្លឹងបន្ទប់នេះមួយឆ្ងាចហើយនិយាយដាច់ខាត៖

«ខ្ញុំទៅក៏បាន!»

នាងចិត្តរឹងណាស់ គេដឹង។ នាងមិនដូចមនុស្សស្រីឯទៀតទេ គេក៏យល់។ មិនសមថាយកភ្លើងប្រចណ្ណមកគ្របនាង គឺវាបានត្រឹមតែឆេះ។ នាងឈានចេញជាមួយអាវវែងស្លឹង សឹងថាមើលឆ្មុះឃើញរាងកាយស្អាតគ្មានគូប្រៀបរបស់នាង។

បុរសលូកដៃទាញប្រាណដ៏សិចស៊ីនោះមកអោបជាប់ពីក្រោយទាំងរកពាក្យអ្វីមកនិយាយ យាត់មិនបានសូម្បីតែមួយម៉ាត់ណា។

មេតិធីការពិបាកចិត្តណាស់នៅក្នុងរង្វង់ដៃរបស់គេ ដែលនាងស្តាប់ដឹងថែមទាំងយល់ច្បាស់ពីនៃការទាមទារនៃសម្រែកបេះដូងគេ។

ចរិតRoseជាមនុស្សមិនទម្លាប់លាក់លៀមការពិត ដូច្នោះនាងនិយាយខ្លីៗ៖

«ខ្ញុំស្រលាញ់គេRoy!»

បេះដូងស្នងការត្រូវមួយគ្រាប់នេះជាង សឹងស្រយុតអស់ជើងដៃរាងកាយ។

ប្រការដែលនាងស្រលាញ់ប្រុសស្អាតដែលស្រីៗជាច្រើនបានដេកនឹកម្នាក់នោះ គេមិនប្រកាន់ទេ ប៉ុន្តែគេមិនចង់ឮវាចេញផ្ទាល់ពីមាត់នារីគត់មត់ម្នាក់នេះដាច់ខាត។

«នាងដឹងហើយថាខ្ញុំឈឺ ហេតុអ្វីរាល់ពេលជួបគ្នានៅតែប្រើសម្តីមកឱ្យខ្ញុំឈឺ?»

គេនិយាយទាំងទឹកភ្នែកស្រក់ក្នុងបេះដូង។

«ចុះខ្ញុំ? ខ្ញុំស្រលាញ់នាងRose»

គេបន្ថែមហើយបន្ថែមទៀតធ្វើឱ្យស្រីស្អាតត្រូវតែបញ្ឈប់គេ៖

«លោកមានគូដណ្តឹងហើយ! ឱពុកភ្នែកលោកនៅក្រៅនៅឡើយ! ឈប់គិតពីខ្ញុំទៅ! រឿងក្តីដែលលោកកំពុងធ្វើ វាមហាស្មុគ លោកទៅធ្វើទៅRoy ហើយប្រយ័ត្នខ្លួនផង ពួកប៉ូលិសអស់នោះរួមទាំងប៉ាក្មេករបស់លោកផង គ្មានបានការទេ!»

Roy លែងដៃពីចង្កេះនាង។ គេទាញកន្ត្រាក់ដៃនាងហើយសម្លឹងមុខយ៉ាងមុត៖

«គិតថានាងដឹងរឿងប៉ូលិសច្រើនពេកហើយRose! នាងជាអ្នកយកការណ៍ឱ្យLorenzoឬនាងធ្វើការឱ្យមហាវីន?»

នាងនៅស្ងៀម គេនិយាយបន្ថែមទាំងពន្លឺងដៃនារីនេះ៖

«នាងខ្លួនឯងហ្នឹងហើយដែលគួរប្រយ័ត្នខ្លួន! លេងភ្លើងច្រើន ក្រែងវារលាក!»

គេចាកចេញពីបន្ទប់ហើយបិទទ្វារគ្រាំ....

នារីនេះឈរទ្រឹងស្ងាត់ជាមួយកែវភ្នែកពិចារណាស៊ីជម្រៅ...

វគ្គ អន្ទាក់មួយហើយអន្ទាក់មួយទៀត

«ម៉េចមិនឃើញចិត្រា?»

Roy ចូលមក ដល់ក្នុងឡានអង្គុយក្បែរលោកឱត សាម៉ុន ដែលកំពុងរង់ចាំនៅបាំងខាងក្រោយ។

គេចូលដល់ភ្លាមសួរតែក្នុងឡានទាំងមុខស្មើ។

លោកឱត សាម៉ុនឆ្លើយភ្លែត៖

«គេទទួលរឿងឯកមាននិងជានូ! មិនបានមកទេ!»

«ពីរនាក់នោះនៅតែគ្មានដំណឹង?»

«ពូមិនទាន់បានសួរគេទេ!»

Roy ងាកមកអោនគោរពអនាគតឱពុកក្មេកព្រមពេលដែលឡានបញ្ឆេះចេញដំណើរ។ ឡានប៉ូលិសពីរទៀត បោលតាមបន្តមកពីក្រោយ។

សភាពការណ៍ហាក់តែជ្រៅទៅៗ កម្សាយរបស់សមត្ថកិច្ចកាន់តែត្រូវបានមហាជនមើលឃើញ ។ រហូតដល់ពេលនេះ អ្នកណានៅពីក្រោយការបាត់ខ្លួន របស់ស្រីៗនៅតែរាវមូលក្នុងបាតសមុទ្រ។

ការចាប់ខ្លួន Lorenzo ក៏ពុំមែនជាគោលដៅបញ្ចប់រឿងដែរ ព្រោះថាប៉ូលិសជំនាញទាំងទ្វេដឹងស្រាប់ហើយ តារាសប្បុរសនោះគ្មានភាគរយច្រើនជាអ្នកពាក់ព័ន្ធចំក្នុងសំណុំរឿងនេះ ដូចដែលអ្វីពួកគេកំពុងលាបពណ៌ឡើយ។

ជំនួយការដេវីដគឺជាជនសង្ស័យសំខាន់ជាងគេមកដល់វេលានេះ។

សំខាន់ទីមួយគឺ គេជាមនុស្សរបស់មហាវិទ្យាល័យ តែបែរជាសម្លាប់មហាវិទ្យាល័យ ហើយឆ្លើយដាក់ Lorenzo? គេធ្វើដើម្បីអ្វីហើយព្រោះហេតុផលអ្វី?

សម្តីRoseលាន់មកក្នុងការចងចាំដ៏ឈឺចាប់របស់គេ«...រឿងក្តីដែលលោកកំពុងធ្វើ វាមហាស្មុគស្មា លោកទៅធ្វើទៅRoy ហើយប្រយ័ត្នខ្លួនផង ពួកប៉ូលិសអស់នោះរួមទាំងប៉ាក្រែករបស់លោកផង គ្មានបានការទេ!»

Royធ្វើមុខក្រញូរព្រោះត្រូវស្តាយរូបភាពតួអង្គតារាសប្បុរសដែលគួរឱ្យច្រណែននោះ មកតាមរុកក្នុងបេះដូង។ គេលូកយកឯកសារកម្រាស់ប្រមាណមួយអុីញ ដែលបង្កប់នូវប្រវត្តិរូប Printនិងរូបថតមួយ រៀបចំដោយភ្នាក់ងារស៊ើបការនាយកដ្ឋានចារកិច្ចនិង ក្រុមស៊ើបការណ៍ឯកជនមួយនៅទៀតដែលគេបានទាក់ទងគ្នា ។

វាជាការងារងាយស្រួលដោយពិនិត្យមើលអ្នកដែលលៀនកន្ទុយមក ប៉ុន្តែមេក្លោងមែនទែនសូម្បីស្រីឬប្រុសតើត្រូវរង់ចាំដល់ភាគចុងក្រោយ?

នាយប៉ូលិសជាន់ខ្ពស់ មិនសូវចូលចិត្តអត្តចរិតអនាគតកូនប្រសាប៉ុន្មានទេ។ គេនេះមើលទៅពូកែយកគាប់គួរជានិច្ចនៅនឹងមុខគាត់ ហើយសម្រាប់កិច្ចពិភាក្សាការងារRoyនៅតែពុំមែនមនុស្សទីមួយដែលគាត់គិតដល់ឡើយ។

ទោះយ៉ាងណាពេលនេះ គាត់ហាក់ដូរចរិត។ លោកឱតសាម៉ុនចាប់ផ្តើមនិយាយចេញមកនូវរឿងមួយចំនួនធំ៖

«ដំបូងចាប់ស្រីៗលាក់ !ក្រោយមកលែងវិញ! មកចាប់អមរាជាព្រោះចង់ឱ្យយើងចាប់អាចារបីបួននាក់នោះ នឹងអាលវាបានឆ្លើយដាក់lorenzo! ចាប់ខ្លួនឯកមាននិងជានូ! គោលដៅវាជាស្តី? »

Royញាក់ភ្នែកដាក់គាត់ព្រោះមិនទុកចិត្តអ្នកបើកបរដែលនៅស្ងៀមស្ងាត់នាបាំងខាងមុខ។ លោកឱតសាម៉ុនដកដង្ហើមធំ គាត់ដំឡើងសំឡេងព្រាងមុន៖

«ពូមិនបានណែនាំ! ផ្តាយមួយ ដួង ផីណា គាត់ផ្លាស់មកពីបាត់ដំបង! ថ្នាក់លើឱ្យគាត់មកជួយពូ!»

Roy ទើបនឹងដឹងថា ខ្លួនពិបាកចិត្តពេកចូលមកក្នុងរថយន្តទាំងមិនបានចាប់អារម្មណ៍នឹងតែ កុងឡានសូម្បីតែបន្តិច។ ចុះទម្រាំរឿងក្តីដ៏ចាក់បូស ធ្វើម៉េចនឹងគិតឃើញងាយៗ?

«សូមគោរពស្នងការRoy!»

Royប្រញាប់ប្រញាល់គួរសម៖

«ខ្ញុំឮឈ្មោះពូនៅព្រហ្មទណ្ឌខេត្តតាំងពីខ្ញុំនៅរៀន! ខ្ញុំសូមគោរព!»

គេងាកមករកឱតសាម៉ុន ព្រោះច្បាស់ក្នុងចិត្តថាខ្ពស់សេនីយ៍នេះទុកអ្នកបើកឡាននៅខាង មុខជាគ្នាឯងក្នុងប្រតិបត្តិការនេះទៅហើយ។

គេចាប់ផ្តើមនិយាយ៖

«មិញពាក្យសម្តីពូមានមួយឃ្លានិយាយថា ដំបូងចាប់ស្រីៗលាក់! ក្រោយមកលែងវិញ?»

ឱត សាម៉ុនឆ្លើយផ្ទុះ៖

«អ្នកកាងសាលាយុនរាជ ត្រូវគេវាយសន្លប់ហើយដឹងខ្លួនឡើងនៅល្អាងនោះបាត់ទៅហើយ! គេមានចេតនាឱ្យឈុនរាជដោះលែងស្រីៗអស់នោះ!»

Roy រេភ្នែកគិតចុះឡើង។

«ពិបាកបំផុតគឺគ្រួសារអ្នកមានទាំងនោះមិនទាន់ព្រមឱ្យយើងជួបជាមួយកូនៗពួកគេសោះ! អត់តែម្តង!»

គាត់និយាយទាំងសៅហ្មង។ តាមថាអ្នកបាត់ខ្លួនទាំងបួនជាសាក្សីសំខាន់ក្នុងដំណើរការនេះ ប៉ុន្តែគាត់ក៏ដឹងដែរថាសំអាងលើភាពទោមនស្សជាមួយការងារប៉ូលិសនិងអំណាចរបស់ គ្រួសារពួកគេចង់ជួបពួកនាងតទល់ក្រែងតែមិនងាយស្រួល។

«នៅនឹងកន្លែងយើងមានការសាកសួរខ្លះ! ខ្ញុំចង់និយាយពីក្រមុំៗទាំងបួនដែលត្រូវគេចាប់ទៅ! ខាងកូនចៅខ្ញុំកំពុងតែប្រមូល យូរបំផុតល្ងាចនេះយើងបានមើលវាហើយ!»

«មេពិធីការនោះ អាចជាសាក្សីគ្រាន់បើដែរទេ?»

សំណួររបស់គាត់ធ្វើឱ្យRoyមានអារម្មណ៍ថាជាឃ្លាឌីដង? ឬមកពីខ្លួនឯងមានចំណងបេះដូង លើនារីនោះបានជាគេតែងតែមានខ្លួនរាល់ពេលឮអ្នកណានិយាយអំពីRose?

Royខំប្រឹងលាក់កំបាំងមនោសញ្ចេតនាផ្លូវចិត្តហើយនិយាយ៖

«Roseត្រូវចាប់ក្រោយគេ បានន័យថា នាងនៅកន្លែងនោះមិនយូរទេស្មើអ្នកផ្សេងទេ! ហើយ ពេលនេះស្មារតីគេក៏នៅមិនទាន់នឹងទៅឡើយ! គេតែងតែភ័យហើយមិននិយាយរាល់ពេល ខ្ញុំសួរ»

«ពួកលោកជិតដិតគ្នា?»

«បាទ!»

គេឆ្លើយភ្លាមព្រោះមិនអាចលាក់កំបាំងរឿងនេះនៅចំពោះមុខប៉ូលីសចំណាស់ដែលពេញ ដោយបទពិសោធន៍ឡើយ។

«ខ្ញុំទើបនឹងដឹងគេជាមនុស្សដែលខ្ញុំធ្លាប់ស្គាល់នៅឡុងដុងយូរមកហើយ! ពីមុនគេរៀននៅ Menchester »

បុរសចំណាស់រក្សាកិត្តិយសចុះឡើងហើយបោះសំណួររបន្ថែម៖

«Menchester? ក្រែងជំនាញគេជាពិធីការ fashion ????»

«បាទ! នេះជារឿងក្រោយ! ពីមុនគេនៅ Menchester ខ្ញុំទៅលេងពូមួយនៅទីនោះ គេស្នាក់ នៅផ្ទះពូ ខ្ញុំ ជួលបន្ទប់ផ្ទះគាត់ កាលណោះគេនៅក្មេងណាស់!»

រថយន្តបត់ចង្អុតចូលច្រកគេហដ្ឋានតារាសប្បុរសសាជាថ្មី។

«ដល់ហើយ!»

ផ្កាយមួយនៅខាងមុខពោលប្រាប់អ្នកជិះក្រោយ។ តាមកញ្ជក់ឡាន Roy សម្លឹងឃើញប៉ូលីស ពីរឡានទៀតមកដល់ដង្ហែជាជួរ។

ឱត សាម៉ុននិយាយបន្ថែម៖

«ខ្លាចតែគោលដៅវា មិនមែនអាណិកជនម្នាក់នេះ»

សម្តីគាត់ធ្វើឱ្យRoyយកទៅភ្ជាប់ជាមួយឃ្លាទាំងឡាយមុននេះ «ដំបូងចាប់ស្រីៗលាក់!
ក្រោយមកលែងវិញ! មកចាប់អមរាជា ព្រោះចង់ឱ្យយើងចាប់អាចារបីបួននាក់នោះ នឹងអាស
វាបានឆ្លើយដាក់lorenzo! ចាប់ខ្លួនឯកមាននិងជានូ! គោលដៅវាជាស្តី? »

«វាប្រើយើងឱ្យចាប់Lorenzoធ្វើអី?»

«វាទំនងជាលេងយើង! វាចង់យកប៉ូលិសមកលេងសើច!»

គាត់និយាយមួយៗទាំងសម្លឹងតាមកញ្ជក់ទៅបុរសអ្នកបើកឡាន មុនពេលសួរបន្ថែម៖

«ធីណាឯងបទពិសោធន៍ពេញខ្លួន! ឱ្យយោបល់ខ្លះមក!»

បុរសតែកុងក្រឡេកមករកRoyបន្តិចមុនពេលបញ្ចេញយោបល់៖

«បងសាម៉ុនសួរបានខ្ញុំហ៊ានលូកមាត់! យប់មិញខ្ញុំពិនិត្យរបាយការណ៍ពេញមួយយប់! ខ្ញុំ
ឃើញសញ្ញាខ្លះ!»

«ស្តីទៅ?»

«អាណិកជននេះជាកូនអ្នកធំមួយ! ហើយគេចង់វាយអ្នកដែលស្រលាញ់អ្នកមួយនេះ»

«យើងគួរធ្វើម៉េចបន្តិចទៀតនេះធីណា?»

គាត់ញញឹមហើយនិយាយតប៖

«រកមើលថា អ្នកណាខ្លះដែលចេញមុខការពារកូនអ្នកនេះ! យើងនឹងដឹងថាសត្រូវពួកគេជា
អ្នកណា!»

«ល្អណាស់ធីណា!»

គាត់និយាយខ្លីៗស្របពេលឡានឈប់ងឹត។

Royអោនមុខ ។ សក្តិលើស្នាគេនឹងបទពិសោធន៍របស់ម្នាក់នៅចំពោះមុខពិតជារឿងពិបាក
ធ្វើមិនដឹងមិនឮ។

«ស្នងការRoy កុំឱ្យមនុស្សស្រីនោះចេញពីផ្ទះលោក!»

ផ្កាយមួយនិយាយបន្ថែម។

«Rose?»

ឥឡូវនេះគ្មានអ្នកណាឆ្លើយតបសំណួរនាយទេ។ ជើងចាស់ឱត សាម៉ុនបានរុញទ្វារចុះជា
ចេតនាបញ្ឈប់ការសន្ទនារបស់ពួកគេ។

ឥឡូវនេះ ការងារចំពោះមុខគឺនាំ Lorenzo ទៅប៉ូស្តិ៍តាមសេណារីយោរបស់ពួកមនុស្សបិទមុខ។

គេអាចមានភាពជឿជាក់តិចតួចថាខ្លួនឯងបានយល់ អស់ពីអ្វីដែលចាស់ៗអស់នេះទើបនឹង
ជំរែកគ្នា។

«មករកពីណាទាន!»

សន្តិសុខស្ទុះមកសួរ ។

«ជឿសម្លូវទៅ!»

គាត់និយាយខ្លីៗដោយទឹកមុខមាំធ្វើឱ្យសន្តិសុខចម្ងាយទៅម្ខាងទាំងជឿងភ្នែកទៅរករាងហាល
នៅជាន់ខាងលើ។

Roy ឃើញស្រមោលវឌ្ឍនៈនៅទីនោះ។

ស្គាល់ហើយថាជាជំនួយការដ៏អន្ទះសាររបស់អាណិកជនដែលលើកមុនងាកចង់ទូរសព្ទរក
ជំនួយ.....

ពួកគេចូលមកដល់បន្ទប់ទទួលភ្ញៀវពេលដែលអ្នកយាមកាមផ្ទះពីរនាក់ទៀតរត់ចេញចម្ងាយទៅ
ម្ខាងមិនប៉ាននៅទើសមុខប៉ូលិស។

«ចៅហ្វាយខ្ញុំអត់នៅទេលោកនាយ!»

ឱត សាម៉ុន ងើបមុខសម្លឹងទៅជំនួយការដែលថ្ងៃមុនត្រុនៗថ្ងៃនេះរឹងមាំ។ គេនោះដើរចុះមក
ពីជណ្តើរមួយៗ ស្របពេលភ្នែកបុរសចំណាស់ ជឿងមើលគេគ្រប់កន្លែងពីលើដល់ក្រោម។

«ចែកជាបីក្រុម Roy ដឹកនាំឆែកក្នុងផ្ទះ !»

«លោកគ្មានសិទ្ធិទេ!»

វឌ្ឍនៈនិយាយទាំងខឹងញ័រមាត់តែស្នងការRoyលើកក្រដាសមួយផ្ទាំងបង្ហាញនៅមុខគេរហ័ស ស្មើនឹងឱ្យគេចុកមាត់បាន.....

«ដីកានេះគ្រប់អត់?»

គេសួរខ្លី ចំណែកភ្នែកជំនួយការវឌ្ឍនៈកាន់តែខ្លីជាង.....គេមិននិយាយអ្វីច្រើន ដកភ្នែកចេញ ពីក្រដាសនេះហើយសម្លឹងមកឱ្យត សាម៉ុនដូចចង់ប្រាប់ភាសាសម្ងាត់ថា៖

«លោកឯងមកយឺតហើយ!»

ឱ្យត សាម៉ុនរក្សាទឹកមុខស្មើដូចដែលគាត់ធ្លាប់ប្រកាន់យកហើយបន្តបញ្ជា៖

«ធីណា !»

«បាទទាន!»

«នាំមួយក្រុមទៀត ទៅទ្វារក្រោយ!»

ភាគទី៣៦

ឧត្តមសេនីយ៍ ឱ្យតសាម៉ុនជៀងភ្នែកមករកនាយជំនួយការម្នាក់នេះ។ គាត់សួរមួយៗទាំង អង្កេតជាប់លើទឹកមុខរបស់គេ៖

«ចៅហ្វាយលោកទៅណា?»

គេត្រូវរក្សាលហើយឆ្លើយវាហី៖

«គាត់មិនទម្លាប់និយាយប្រាប់អ្នកបម្រើដូចពួកខ្ញុំ ពីរឿងទៅណាមកណាទេទាន!»

ឱ្យត សាម៉ុនងាកឱ្យកូនចៅម្នាក់ផ្សេង ដែលនៅឈរក្បែរទ្វារហើយដាក់បទបញ្ជាខ្លី៖

«ខលទៅសុំរបាយការណ៍ពីប្រលានយន្តហោះ!»

«បាទទាន!»

សាជាថ្មីគាត់ងាកមករកវង្សនៈ។ បុរសនេះនៅរក្សាទឹកមុខស្មើដូចមិនខ្វល់ខ្វាយនឹងសកម្មភាពសមត្ថកិច្ច ប៉ុន្តែសម្រាប់ប៉ូលិសចំណាស់របស់យើងឯណោះវិញ សម្លឹងតែកែវភ្នែកគេក៏គាត់អាចដឹងបានពីរឿង ផុលរមាស់ ដែលកំពុងតែរត់ជ្រួលក្នុងបេះដូងគេបានបាត់ទៅហើយ។

ឱត សាម៉ុនបញ្ជាបន្ថែមឡើង ក្នុងទឹកមុខធម្មតា៖

«ចំណែកម្នាក់ជំនួយការនេះ ក៏ត្រូវនាំខ្លួនទៅសាកសួរនៅស្នងការ!»

វង្សនៈទម្លាក់ភ្នែក ពេលដឹងថាខ្លួនកំពុងត្រូវដើរចូលរូងខ្លាជំនួសចៅហ្វាយ។ គេនៅតែមិនមាត់កអ្វី ទុកឱ្យបុរសចំណាស់ដើរចុះឡើងត្រួតពិនិត្យជុំវិញលំនៅឋាន។

«អត់ឃើញគេទាន!»

មនុស្សក្រោមបង្គាប់រាយការណ៍ពាក្យដដែលនេះមកពីគ្រប់គោលដៅក្នុងផ្ទះ។ ឧត្តមសេនីយ៍ងើបមុខសាជាថ្មីហើយដើរត្រុកៗមកក្បែរជំនួយការវង្សនៈ។

បុរសនេះរក្សាទឹកមុខស្មើឆេង ទោះបីចិត្តគេកំពុងប្រុងប្រយ័ត្នជាខ្លាំងចំពោះ ដំណើរសំដៅមកមួយៗរបស់ប៉ូលិសចំណាស់។

ដៃលោកឱត សាម៉ុនដាក់ធ្ងន់ភីបមកលើស្មាគេ បង្ខំវង្សនៈឱ្យងើបមុខមកសម្លឹងលោកនាយកផ្នែកព្រហ្មទណ្ឌស្របពេលដែលសំឡេងបុរសចំណាស់លាន់មកតិចៗ ចំពោះមុខ៖

«រឿងដែលលោកឯងធ្វើខុស ធ្ងន់ជាងគេក្នុងជីវិត ប្រហែលជាថ្ងៃនេះ!»

ឃើញគេសម្លឹងគាត់ភ្លឹះៗហាក់នៅមិនទាន់ស្តាប់យល់ គាត់ពន្លែងបន្ថែម៖

«លោកនឹងស្តាយក្រោយដែលមិនឱ្យចៅហ្វាយនៅជាមួយប៉ូលិស!»

វង្សនៈរក្សាការស្ងៀមស្ងាត់ហើយងាកមុខចេញយឺតៗគេចពីការពិនិត្យរបស់នាយប៉ូលិស។

«បញ្ជូនគេទៅ!»

ឱត សាម៉ុនស្រែកបញ្ជា។

វង្សនៈត្រូវបានរុញខ្នងចេញមកក្រៅផ្ទះតាមទ្វារខាងក្រោយ។

ចេញមកដល់ក្រៅគេឃើញឡានដែលខ្លួនបានបញ្ជាឱ្យបញ្ជូននាយចៅហ្វាយចេញទៅពេលនេះនៅចតចោលជ្រងោដូចដើម ឯអ្នកបើកក៏កំពុងអង្គុយស្ងៀមក្នុងឡានសម្លឹងមកក្រុមប៉ូលិសដោយនៅងឿងឆ្ងល់។

«លោកប្រុសតូចជិះឡានអ្នកណាទៅ?»

វឌ្ឍនៈដណ្តឹងសួរខ្លួនឯងទាំងស្រយុតចិត្ត។

វគ្គ ការសួរចម្លើយ

វឌ្ឍនៈធ្លាប់បានគិតពីស្ថានភាព អាក្រក់នៃការសួរចម្លើយរបស់ប៉ូលិសខ្មែរតាមការស្រមៃផ្ទាល់ខ្លួន និង ពាក្យចចាមអាវ៉ាមនានា។ ប៉ុន្តែពេលនេះភាពប្រាស់ប្រាស់នៃការគិតអំពីសុវត្ថិភាពរបស់ចៅហ្វាយក្មេងបានគ្របដណ្តប់ពីការគិតអំពីស្ថានភាពផ្ទាល់ខ្លួន។

គេក្រឡេកពិនិត្យមើលជុំវិញទីតាំងដែលខ្លួនកំពុងអង្គុយ។ វាបន្ទប់តូចមួយ មានភ្លើងបំភ្លឺ និងកៅអីពីរបីជុំវិញតុឈើចាស់រាងទ្រវែង។

ទោះយ៉ាងណាបន្ទប់នេះមិនមានបរិយាកាសអាក្រក់ដូចដែលគេធ្លាប់បានគិតពីមុនមកនោះទេ។

បញ្ហាសំខាន់ក្នុងពេលនេះគឺថា តើប៉ូលិសទាំងពីរដែលកំពុងអង្គុយនៅក្នុងបន្ទប់នេះ អាចទុកចិត្តបានកម្រិតណា?

តារាងសង្ខេបការងារបិទព្យួរលើជញ្ជាំង រលឹកឡើងវិញពីស្ថានភាពពិតរបស់ខ្លួនក្នុងពេលនេះឱ្យផ្ទុះលើសកម្មភាពមួយថា តើអ្វីខ្លះត្រូវនិយាយ និងអ្វីខ្លះទៀតត្រូវលាក់។

ប៉ុន្តែតើអាចលាក់បានដែរអត់?

«លោកមកភ្នំពេញតាំងពីពេលណា?»

គេមិនម៉ាំងងើបមុខសម្លឹងម្ចាស់សំណួរ។ ស្ទង់ការRoyក្រពាត់ដៃដូច្នោះ អ្នកសួរគឺឱត សាម៉ុន។

«ពេលណា?»

ប៉ូលីសសួរសង្ខេបបែបនេះ? រកពេលដកដង្ហើមមិនទាន់?

វឌ្ឍនៈលើកដៃនិយាយ៖

«ខ្ញុំមកភ្នំពេញច្រើនដងណាស់ ខ្ញុំនឹកភ្លាមៗ? នឹកម៉េចចេញ?»

«លើកចុងក្រោយ ដែលមកជាមួយ Lorenzo គឺលើកនេះ!»

«ថ្ងៃ២០ខែ មិថុនា!»

បុរសជំនួយការនេះ ឆ្លើយស្រពាប់ស្រពោន ។ គេដឹងថា កំណត់ត្រាចេញចូលមិនអាចកុហក អ្វីបានទាំងអស់ដូច្នោះ គេត្រៀមខ្លួនរង់ចាំដោះស្រាយជាមួយសំណួរបន្ទាប់។

«អ្វីទៅជាបំណងធំ ដែលគេមកភ្នំពេញលើកនេះ?»

«គេ»

គឺលោកប្រុសក្មេងដែលកំពុងគេចខ្លួន។ វឌ្ឍនៈដឹងតែគេធ្វើពើ ហើយនៅស្ងៀមរក្សាទឹកមុខ ដូចជាងឿងឆ្ងល់។

«កុំពន្យារពេល!»

ស្នងការ Roy និយាយដោយទឹកមុខស្មើ ប៉ុន្តែវឌ្ឍនៈរឹតតែមិនចាញ់សម្បត្តិ។ ក្នុងអារម្មណ៍គេជា សម្ងាត់ គេដឹងថាស្នងការក្មេងម្នាក់នេះ មានអ្វីមួយអគតិចំពោះខ្លួនច្បាស់ណាស់តាមរយៈទឹក មុខ សម្តីសំដៅនិងកាយវិការរបស់គេ ប៉ុន្តែគ្មានអ្នកណាដឹងទេថា ក្រៅពីបញ្ហាភារកិច្ច ស្នងការ នេះថែមទាំងមានគំនិតប្រចណ្ឌស្ងាត់ៗទៅលើ Lorenzo ផង។

វឌ្ឍនៈឆ្លើយដោយមិនញិន៖

«លោកដែលនិយាយពីបំណងរបស់ខ្លួនឯងប្រាប់ទៅអ្នកបម្រើទេ?»

«កុំលេងស្លៀត! អាណិតជនត្យាញអាយនោះ មិនទុកឯងជាអ្នកបម្រើទេ!»

Roy និយាយដោយមុខក្រញូរ។ ហាក់មិនអស់ចិត្តគេបន្ថែម៖

«ត្រូវចាំរឿងមួយថា បើម្នាក់នោះមានរឿងអី លោកឯងនិងជាប់ពីបទសមគំនិតដូចគ្នា!»

ជំនួសឱ្យការប្រឈម និងអ្នកសួរ គេងាកទៅមើលជញ្ជាំងវិញ។

«ឆ្លើយមក!»

លោកឱតសាម៉ុនភ្លឺនឱ្យវឌ្ឍនៈចាំបាច់ត្រូវឆ្លើយ៖

«គាត់មករកគូព្រេង!»

ឱត សាម៉ុនងាកទៅមើលRoyចំពេលចិញ្ចឹមស្នងការលើកជាមួយអាការៈផ្ទុះចេញមហាចម្ងល់....

នៅឯណោះវិញ បុរសដែលកំពុងត្រូវគេនិយាយដល់គ្រប់ទីកន្លែង កំពុងប្រញាប់ប្រញាល់ពិនិត្យផ្លូវដែលខ្លួនកំពុងធ្វើដំណើរ ព្រោះអ្វីមួយហាក់ខុសប្រក្រតី កើតមានក្នុងអារម្មណ៍នាយ។

អ្នកបើកបរ ដែលមួយកំណាត់ព្រឹកហើយ មិននិយាយអ្វីសោះ ធ្វើឱ្យLorenzoទទួលអារម្មណ៍ថា អ្វីមួយខុសៗធម្មតាកំពុងគ្របដណ្តប់មកលើស្ថានភាពរបស់ខ្លួន។

ពន្លឺពណ៌ក្រហមនៃព្រះអាទិត្យហាក់បីដូចជាជ្រេរាលទៅលិច។ ទិដ្ឋភាពនៅខាងស្តាំដៃ ដែលរត់ចម្រើនខ្ញុំលែងជាទីក្រុងភ្នំពេញទៀតហើយ។

នៅចាំបានថា ខ្លួនចាកចេញមកក្នុងសភាពប្រញិបប្រញាប់ ហើយវឌ្ឍនៈក៏នៅមិនទាន់បានប្រាប់គេនៅឡើយផងថា ទៅទិសដៅណា។

Lorenzo ឈប់គិតពីlaptopហើយ គេងាកទៅសួរសូហ្វ័រ៖

«យើងទៅណាហ្នឹង?»

«ទៅខេត្ត!»

គេឆ្លើយខ្លីហាក់មិនចង់និយាយ តែបើគិតម្យ៉ាងទៀតគឺដូចជាប្តីក្នុងដែលរង់ចាំឱ្យគេចុះនឹងអាសន្នឆ្លើយ។

ដៃនាយរាវរកទូរសព្ទ ។គំនិតមួយគឺខលរកវឌ្ឍនៈ តែគំនិតមួយទៀត គិតពីស្ថានភាពនៅទីនោះ។

ប្រសិនបើ ទូរសព្ទរបស់វឌ្ឍនៈកំពុងស្ថិតក្នុងដៃប៉ូលិស គេនឹងអាចរកទីតាំងដែលខលទៅនេះបាន។

«ខ្ញុំគិតថា យើងគួរត្រៀមខ្លួនឱ្យល្អជាងនេះបង្ការពួកប៉ូលិស!»

គ្មានចម្លើយ

ប្រុសស្អាតជ្រួញចិញ្ចើម។ មនុស្សល្ងង់យ៉ាងណាក៏គង់ដឹងថាខ្លួនឯងកំពុងស្ថិតក្នុងស្ថានភាពអ្វីដែរ។

«ឈប់ឡានទៅ!»

គេបញ្ជាតិចៗស្របពេលក្រឡេកទៅឃើញទូរសព្ទខ្លួនគ្មានសេវារលីង។

ហ៊ីសដូចផ្លែកបន្ទោរ Lorenzo អង្គុយត្រង់ខ្លួនហើយពិនិត្យតួឡានមួយនេះ។ វាប្រាកដជាមានបង្កប់អ្វីម្យ៉ាងដែលអាចឱ្យសេវាខាងក្រៅលែងជ្រៀតចូលមកបាន មានន័យថារាល់ទំនាក់ទំនងតាមបណ្តាញទូរសព្ទ internet នឹងត្រូវកាត់ផ្តាច់។

ការអត់ធ្មត់បានមកដល់ព្រំដែនចុងក្រោយ។

គេលូកយកវត្ថុរឹងក្នុងសម្ពាធដែលវឌ្ឍនៈរៀបឱ្យមក ហើយភ្នង់សំដៅ ក្បាលសូហ្វ័រ៖

«អញឱ្យឯងឈប់!»

ឡានឈប់ដឹក។

អាណិតជនរងគ្រោះសម្លឹងជុំវិញខ្លួន។

ដងផ្លូវលំនៅពីមុខនេះ មានពន្លឺថ្ងៃស្រអាប់ខ្មៅព្រោះជារុក្ខវិថីអមដោយរុក្ខាស៊ីបទ្រុប។ នេត្រាទាំងសងបញ្ឈប់នៅត្រង់កញ្ចក់ឡានខាងមុខដែលនៅលើនោះ កែវភ្នែកភ្លឺមុតរបស់អ្នកបើកឡានសម្លឹងមកនាយវិញដូចគ្នា។

ដៃLorenzoភ្នង់គេកៀកជាងមុន។ មាត់នាយក៏បញ្ជាឱ្យប្រាប់៖

«លើកដៃឡើង! កុំកម្រើក»

នៅលើដៃទាំងពីរដែលលើកឡើងលើ Lorenzo សម្លឹងឃើញខ្សែដៃ ៣ណាំខ្មៅក្នុងត្រចាញ់ គួរឱ្យសង្ស័យ។ អាណិតជនបង្វិលក្បាលរបស់គេមកចំហៀងខាងស្តាំយឺតៗ ព្រោះចង់ឃើញមុខគេនេះឱ្យច្បាស់។

មាត់ក៏សួរក្នុងពេលដំណាលគ្នា៖

«អ្នកណាបញ្ជូនឯងមក?»

គេនោះបូញមាត់ទៅខាងមុខ។

នៅចម្ងាយប្រមាណតែ១០ម៉ែត្រគេសម្លឹងទៅត្រង់តាម របារកញ្ចក់ឡានក៏ឃើញមនុស្សប្រុស បួនប្រាំនាក់មាឌធំ និងកម្ពស់ខ្ពស់ដែលមានស្បែកស្រអាប់ៗ តម្រៀបគ្នាពីមុខម៉ូតូធំៗ។

Lorenzo ឃើញកាំភ្លើងលើដៃពួកគេ នាយទស្សន៍ទាយបានដោយខ្លួនឯងថា បើមិនអាចដោះស្រាយស្រួលបូលទេ គេអាចនឹងចោលភ្លើងនៅទីនេះ។

ផ្ទុំងៗ....

ឡានស្រុញចុះ កង់វ៉ាបែកអស់ហើយគេដឹង។ ទោះគេបាញ់បំបែកសន្ទះក្បាលអាម្នាក់បើកបរនេះក៏មិនអាចគេចេញទៅណាឆ្ងាយដែរ គេដឹង។

«ពួកឯងត្រូវការស្តីអ្វី?»

អ្នកបើកបរនោះសើចកក្បែក ។

Lorenzo សម្តីតិ៖

«ឱ្យតែអញកេះកែ! ក្បាលអ្នកនឹងខ្ទេច!»

«កេះទៅអ្វីចឹង?»

គេអោនសម្លឹងកាំភ្លើងទាំងចិត្តរារែក ចំណែកអ្នកបើកឡានសើចក្តាកក្តាយ រុញទ្វារចាកចេញ។

ប៉ុន្មានវិនាទីនេះ បើមិនបាញ់កាំភ្លើងទៀតមានតែរង់ចាំសេចក្តីស្លាប់?

គេអត់ការដកដង្ហើមហើយកេះកែបាញ់។

គ្រាប់កាំភ្លើងគ្មានទេ។

វាត្រូវបានដកចេញចោលតាំងពីពេលណាមកក៏មិនដឹង។

«មិនសមថា បងវឌ្ឍនៈក្បត់ខ្ញុំ?»

គេគិតភ្លាមៗ ហើយអស់សង្ឃឹមក្នុងការស្វែងរកដំណោះស្រាយគាប់ប្រសើរមួយសម្រាប់ខ្លួន ឯងក្នុងពេលឥឡូវនេះ។

គេនៅតាំងក្រោមការសន្ទប់ជាប់ដោយគំនិតមន្ទិលសង្ស័យសោកស្តាយ និងទំលច្រក។ ទ្វារ ខាងស្តាំបើក....

គ្មានអ្វីក្រៅពីពួកអស់នោះចូលមកនាំខ្លួនចេញទៅនោះទេ គេគិតម្នាក់ឯងស្ងាត់ៗហើយនឹក ឃើញដល់ឪពុកម្តាយធម៌....

«កូនមិនលុះដំបូន្មាន នេះហើយជាលទ្ធផល! មនុស្សទាំងឡាយសុទ្ធតែជាឆ្កែចចក!»

គេពោលប្រាប់ខ្លួនឯងក្នុងសព្ទសំឡេងទាបទាំងទម្លាក់ចោលកាំភ្លើងពីដៃ។ មនុស្សអាក្រក់ ដែលគេមិនស្គាល់មុខ បានលូកប្រអប់ដៃដ៏ធំមកច្បាមស្មានាំរាងកាយតារាសប្បុរសដ៏ល្បីក្នុង បេះដូងស្រីៗចេញមកក្រៅលើដងផ្លូវស្ងាត់ក្រោមភាពសោមនស្សរបស់គ្នាវាផ្សេងទៀត។

«អាមនុស្សនេះ មុខអ៊ីចឹងមិនសមល្ងង់ថ្នាក់ហ្នឹងទេរឺ?»

អាណិតជនត្រូវបានដួលទៅលើដី ហើយកាណុងកាំភ្លើងវែងភ្នំផ្ទុះមកលើក្បាលគេ។

«យើងបានធ្វើអីពួកឯង?»

«មិនដឹង! តែឯងប្រហែលធ្វើឱ្យទើសចិត្តអ្នកមានដែលឱ្យលុយអញចាយ!»

ពួកនេះឆ្លើយឆ្លងព្រហ័ណសព្ទពរមិនមានញញើតញញើមទំនងជាស្គាល់តំបន់នេះច្បាស់ ហើយទុកចិត្តប្រាកដណាស់ថា គេក្លាយជាសត្វចៀមកណ្តាលហ្វូងចចកទៅហើយ។

«ត្រូវការលុយប៉ុន្មាននិយាយមក!»

គេនិយាយរូ តបតទៅនឹងក្រុមអន្ទពាល ទាំងមិនដឹងឡើយថាវាមានប្រសិទ្ធភាពកម្រិតណា ស្រាប់តែចុងកាណុងកាំភ្លើងបែររហូតចេញ ហើយដៃដដែលទាញរាងកាយនាយឡើង។

ម្នាក់ច្បាម Lorenzo ជាប់ ម្នាក់ទៀត ឈរមកចំពីមុខហើយសម្លឹងនាយចុះឡើង។

«ឆ្លើយ! គេមានមួយម៉ឺន តែមានពីរម៉ឺនអត់?»

Lorenzo ដឹងថា ដង្ហើមរស់ឡើងវិញនៅជិតបង្ហើយទោះបីជាក្នុងដៃខ្លួន គ្មានប្រាក់ច្រើនថ្នាក់នេះក្តី។ នាយសម្លឹងទៅមនុស្សទាំងប្រាំដែលកំពុងតែផ្ដោតមក។ ក៏ដៃពួកគេដូចគ្នាបេះបិទគឺមានពាក់ខ្សែចំណងម្នាក់មួយពណ៌ខ្មៅដូចគ្នា។

ពួកនេះទំនងជា មនុស្សរកស៊ីចាប់ចង។ មានក្រុមមានបក្ស និងមានចិត្តសាហាវស្គាល់តែលាភសក្តារប៉ុណ្ណោះ។

គេបញ្ជាទៅពួកអ្នកស្រែកឃ្លានប្រាក់៖

«ប្រាប់ឈ្មោះវាមក ឯងនឹងបានបីម៉ឺន!»

ម្នាក់នៅពីមុខគេ ញាក់គ្រាប់ភ្នែកចុះឡើងពេលឮទំហំទឹកលុយដែលអាណិតជនបង្កុត។ គេសម្លឹងនាយចុះឡើងមុនពេលនិយាយសម្តី៖

«អ្នកបោកសុទ្ធ! បើអ្នកមានលុយមែនចាំបាច់ អីអ្នកទៅកុងរកស៊ីជាមួយគេឱ្យគេចាប់មកភ្នំ?»

«មហាវីន?»

គេនឹកក្នុងចិត្តទាំងភ្ញាក់ផ្អើលនឹងសៅហ្មង។ ថៅកែកន្លាត់នោះដេកពេទ្យហើយ តែនៅមកបង្ករឿងអស់ទាំងនេះបានទៀត?

សន្សឹមៗ នាយអោន ដោះយក Rolex GMT ដ៏មានតម្លៃ ពីដៃដែលកំពុងពាក់។

«វាមិនមែនជារបស់ក្លែងក្លាយទេ»

អ្នកនៅមុខគេផ្ទៀងផ្ទាង ពិនិត្យហាក់ទុកពេលឱ្យអ្នកមួយដែលនៅក្រោយវា លូកដៃមកកន្ត្រាក់កាន់មើលជាមួយនិងការលាន់មាត់។

«Rolex »

ពួកនេះមិនមែនអ្នកជនបទទេ Lorenzo ដឹង ហើយជឿងភ្នែកមួយត្រូវសសម្លឹងពួកគេម្តងម្នាក់។

ភាពស្រេកឃ្លានរបស់ពួកគេ កាន់តែធ្វើឱ្យនាយបានចិត្ត ។

អាណិតជននិយាយ៖

«របស់នេះមានតម្លៃយ៉ាងណាឯងគួរតែដឹងហើយ! តែបើចង់បានលុយទៀត ហុចទូរសព្ទមក!»

«អញមិនល្ងង់ឱ្យអ្នកខលប៉ុណ្ណិសទេអាមោយ!»

គេនោះប្រកែកតែហាក់បីដូចជាចង់ខ្លះ ព្រោះដៃរាវរកទូរសព្ទទៅហើយ។ Loren ដឹងថា លុយជាអ្វីដែលពួកគេចង់បាន ទើបគេបន្ថែមទៀតភ្លាម៖

«កាំភ្លើងក្នុងដៃពួកឯងបាញ់ខ្ញុំពេលណាក៏បាន!»

«ម៉ោះកុំឱ្យយូរការ!»

ដៃម្នាក់ដែលនៅពីក្រោយគេហុចទូរសព្ទមកជ្រែកពួកអ្នកខាងមុខធ្វើឱ្យគ្នាវាងាកក្រោយទៅមើលម្ចាស់របស់មួយនេះព្រាត។

គេនោះហាក់ដឹងខ្លួនថាកំពុងរមួរពោះរឿងលុយម៉ែន ៗពេកបានជាកែទឹកមុខធ្វើជានិយាយបន្តប៉ុន្តែ៖

«អញគ្រាន់តែចង់ដឹងថា វានេះកុហកបានយូរប៉ុនណា!»

Lorenzo ប្រើម្រាមទាំងពីររបស់នាយចុចប៊ូតុង ក្រោមការលើកកាំភ្លើងមកភ្ជួងគ្រប់ទិសទី។ ការវេរលុយតាមបណ្តាញមកកាន់លេខទូរសព្ទដោយប្រើប្រាស់ប្រព័ន្ធធនាគារជាច្រើនតង់មិនចាំបាច់ទៅកាន់បញ្ជីវេរលុយ ជារឿងដែលពួកគេមិនធ្លាប់ដឹងមកពីមុនទេ ប៉ុន្តែវាបានកើតឡើងពិតមែនក្នុងពេលនេះ។

ការទទួលសារជាអក្សរ បានលោតមកដល់ពេលដែលLorenzo ងើបមុខហើយប្រគល់ទូរសព្ទមកឱ្យពួកគេវិញ។

ម្នាក់ៗចំហមាត់ពេលឃើញចំនួនទឹកប្រាក់លើសារមិនធ្លាប់បានទទួល។

«ពិតអត់! អានេះឆ្លិនភ្នែកយើង! វាសរសេរសារក្លែងក្លាយបោកយើង!»

ភាគទី៣៧

ម្ចាស់ទូរសព្ទលាន់មាត់បែបនេះ ប៉ុន្តែភាពស្ងប់ស្ងែងកើតមានក្នុងកែវភ្នែករបស់គេ។

អាណិតជននិយាយតប៖

«អាចឱ្យលេខលើនេះទៅបងប្អូនទៅបើកលុយបាន!»

ពួកគេសម្លឹងមុខគ្នា។

ម្នាក់នៅពីមុខគេស៊ីញ្ញូឱ្យសញ្ញាគ្នាវា។ ឃើញដូច្នោះម្នាក់ដែលជាម្ចាស់ទូរសព្ទចាប់ផ្តើម ទាក់ទងចេញ។ អ្នកដែលនៅសល់សម្លឹង Lorenzo ពីលើចុះក្រោម ពីក្រោមឡើងទៅលើ។

«អ្នកគិតម៉េច បើអញបានលុយហើយនៅតែមិនលែងឯង?»

«ពួកឯងនឹងលែងបានការងារល្អៗ បានថ្លៃខ្ពស់ៗយកទៅធ្វើទៀត!»

ពេលដែលបុរសលែងខ្លាចលែងភ័យព្រោះតែអំណាចទឹកលុយរបស់គេ ជនទាំងក្រុមនេះ កាន់តែប្រាស់ប្រាល់រារែកសម្លឹងមុខគ្នាមិនដាច់ស្រេច។

Lorenzo និយាយបន្ថែម៖

«ក្រែងសព្វបែបយ៉ាងគ្រាន់តែដើម្បីលុយតើហ្នឹង? បើពួកឯងយកអាករនាត់នោះធ្វើមេកោយបាន ម៉េចមិនព្រមទទួលយកអ្នកដែលចាយលុយធំជាងផង?»

«ឆ្លើយ! គ្មានអាណាម្នាក់ជាមេអញទាំងអស់មានលុយអញធ្វើ អត់លុយងាប់!»

ម្នាក់នៅពីចំហៀងនិយាយ ខាងឆ្វេងនិយាយទាំងងាកមុខដើរចេញ។ តែ Lorenzo ដឹងថា គ្នាវា ផ្សេងទៀត កំពុងតែត្រដវដំណឹងលុយ។

«បើអ្នកហ៊ានលេងប្អូនសន្លឹក ដឹងគ្នាហើយអាក្នុងអ្នក!»

ម្នាក់នៅមុខគេនិយាយហើយ ចម្រើនទៅអង្គុយលើក្បាលឡាន។

Lorenzo ដើរតាមគេនោះត្រក ព្រោះដឹងថាមានតែម្នាក់នោះទេ ងាយស្រួលនិយាយគ្នាជាង
គេ ។ ឃើញអាណិតជនដើរមកតាម វា នោះសម្លក់នាយហើយគំហកដាក់៖

«មិននៅឱ្យស្ងៀមមួយកន្លែង ក្រែងចុងកាំភ្លើងវាគ្មានភ្នែក!»

Lorenzo ងាកសម្លឹងបីនាក់ទៀតដែលកំពុងប្រុងជើងការនៅឡើយ។ គេចាប់អារម្មណ៍ជាងគេ
តែតែកុងឡានដែលកន្លងមក រហូតដល់ពេលនេះមិនឮហើបមាត់អ្វីមួយម៉ាត់ណា។

គេសួរតិចៗទៅកាន់អ្នកដែលនៅលើក្បាលឡាន៖

«ខ្ញុំចង់ដឹងថាឡាននេះដាក់អីបានជាទូរសព្ទខ្ញុំខលមិនចេញ ហើយជំនួយការខ្ញុំជាអ្នកធ្វើ?»

ម្នាក់នោះនៅស្ងៀមបិទមាត់ដូចគេចុក។ អាណិតជនគួរតែដឹងថាការសម្ងាត់ជាកូនដ៏សំខាន់
នៃមុខរបរបស់ពួកគេ។ ពួកមនុស្សប្រភេទនេះបើមិនត្រូវជំនាញសួររបស់សមត្ថកិច្ចគឺមិន
ព្រមហើបមាត់ឆ្លើយនោះឡើយ កុំថាឡើយត្រឹមនាយជាមនុស្សមិនទាន់រួចពីស្លាប់១០០ភាគ
រយបែបនេះ។

«អាក្រម៉ាប់នោះ មានទំនាក់ទំនងជាមួយជំនួយការខ្ញុំ?»

គេសួរស្ទាបស្ទង់បន្ថែមក្នុងសួរសំឡេងទាបទំនងតែឮបានពីរនាក់ដឹងអីគូសន្ទនាតបវិញៗ ៖

«មើលអាម៉េចថាអម្នាក់ហ្នឹងធាត់?»

Lorenzo ងើបមុខមកវិញធ្វើឱ្យអ្នកដែលជ្រុលមាត់ហាក់ដឹងខ្លួនពីការឆ្កោយ។ យ៉ាងហោច
ណាស់អាណិតជនអាចចាប់ថ្នាក់បានជាស្រេចថា អ្នកដែលបញ្ជាពួកទាំងនេះពុំមែនជាមហាវី
នទេ។

អ្នកនៅក្បាលឡានលូកដៃចង្កុលមុខនាយ ទាំងមូហុង ហើយពោលពាក្យទ្រគោះ៖

«ឈប់មាត់ប៉ប៉ែរី!»

ម្ចាស់ទូរសព្ទរត់ត្រឡប់មកវិញ។

Lorenzo ដឹងពីលទ្ធផលជាមុនទៅហើយម៉្លោះហើយ នាយគ្មានអ្វីត្រូវភ្ញាក់ផ្អើលទេ។ ទោះបីជា
យ៉ាងណា ពួកគេទាំងប្រាំរត់ទៅរកគ្នាហើយពិគ្រោះទាំងអំណរ។

ឆ្លៀតពេលនេះអាណិតជនរេភ្នែកសម្លឹងមើលជុំវិញខ្លួន។

មេឃជិតងងឹតមែនទែនហើយ។

គេទើបនឹងចាប់អារម្មណ៍ថាទីនេះត្រជាក់ទៅៗ។ វាមិនទំនងថានៅក្បែរភូមិករទេ គួរតែនៅ
ក្បែរព្រៃ។

មនុស្សម្នាក់វិលមកវិញជាមួយទឹកមុខស្រស់ស្រាយទោះជាមិនមានស្នាមញញឹម។

«ទៅបាន! តែទៅឱ្យឆ្ងាយប្រយ័ត្នគេរកឃើញ!»

គេឆ្លៀតនិយាយភ្លាម៖

«ឯងមិនទាន់ប្រាប់ខ្ញុំទេ ថាអ្នកបញ្ជាឈ្មោះអី!»

«កុំរញ្ជើរញ្ជើច្រើន!»

គេនោះគំហកខ្លីហើយលូកដក កាំភ្លើងខ្លីមួយពីចង្កេះខោហុចមកឱ្យ។

«អំណោយហ្ន៎! ជួបគ្នាលើកក្រោយកុំភ្លេចឱ្យលុយចាយ!»

វាជាកាំភ្លើងដ៏ចាស់មួយតែធ្ងន់កណ្តុក។

អាណិតជនទទួលមកកាន់ទាំងរង្វើរ។

«តោះកុំនៅយូរ!»

ពួកគេមានសភាពដូចជាបានលុយហើយខ្លាចមានគេមកទាន់ ម្នាក់ប្រញាប់ទៅតែម្នាក់ទៀត
ស្ទុះចូលមកស្ទាបហោប៉ៅនាយរកសព្វបែបយ៉ាងប្រមូលយកទៅអស់មិនសល់សូម្បីតែ
កន្សែងជូតសម្បុរ។

ពួកវាកេះគ្នាបម្រុងចាកចេញ តែអាណិតជននៅតែមិនអស់ចិត្ត។

គេក៏ចាំបាច់ថែរក្សាអាយុជីវិតជាមុនសិនដែរ បានជាទាញដៃម្នាក់ក្រោយគេនោះមកវិញហើយ
អង្វរ៖

«សុំទូរសព្ទវិញមក! ខ្ញុំមិនស្គាល់ផ្លូវទេ!»

«កុំនៅញឹមញាប់ទៅខាងត្បូងនោះទៅ! រត់ឱ្យឆ្ងាយទៅ! ផ្លូវនោះឧស្សាហ៍មានគេចេញចូល ច្រើន!»

មិនថាមានអ្វីកើតឡើងនោះទេ គេដឹងថា ពួកនេះមិនព្រមឱ្យគេវិលចូលទៅក្នុងឡានយក របស់ឡើយ។

គ្រោះថ្នាក់នៅតែស្រមោលអន្ទោលតាមប្រាណ ព្រោះថាឯកសារសំខាន់នៅទីនោះទាំងអស់។ ស្ទុកចម្ងាយនុបោលមកពីចម្ងាយ ។

ពួកគេទាំងប្រាំវិលមកក្នុងសភាពប្រុងជើងការវិញ។ អ្វីដែលអាណិកជនទើបនឹងរួចជីវិតត្រូវធ្វើ ក្នុងពេលនេះគឺដកចម្ងាយទៅតាមទិសដែលគេចង្អុលប្រាប់។

គេដើររត់បណ្តើររត់បណ្តើរក្រោមផ្សែងស្រអាប់ងងឹតទៅៗ....

ដើរស៊ីងរលេះជើងហើយនៅតែគ្មានឃើញស្រមោលកង់មួយកុំថាឡើយម៉ូតូ។

«ពួកនេះមានចេតនាបញ្ឆោតយើងឱ្យទៅដេកដាច់ពោះក្នុងព្រៃ?»

គេគិតទាំងទោមនស្ស គិតហើយគិតទៀតពីជោគវាសនាចំពោះមុខ និងសមាសភាពអ្នកដែល បង្កបញ្ហានេះឡើងចំពោះគេ។

ស្ទុកគ្រាប់កាំភ្លើងលានមករប៉ះរប៉ោះ.....

វាជាការដាស់អារម្មណ៍ប្រកបដោយប្រសិទ្ធភាពថា ពួកមនុស្សទាំងប្រាំទំនងជាពិបប្រទះនឹង អ្នកដែលទើបមកដល់ហើយឆាកប្រយុទ្ធបានកើតមាន?

មិនថារឿងហេតុរបៀបណាទេ គេចាប់ផ្តើមបង្កើនល្បឿនរត់។ មិនបានប៉ុន្មានផង រាងកាយ បុរសសង្ហា ដែលមិនថ្នឹកនឹងការរត់កាត់ភាពងងឹតបានភ្លាត់ជំហរដួលទៅលើដី។ ចៃដន្យទីនេះ ពុំមែនជាដីរាបស្មើម៉្លោះហើយប្រុសស្អាតចាប់ផ្តើមរមៀលធ្លាក់ដោយមិនដឹងទីដៅ។

វគ្គ បុប្ផាជាយព្រៃ

ថ្ងៃលិចទាំងស្រុងហើយ ប៉ុន្តែនាងទើបនឹងចាប់ផ្តើម ចម្អិនអាហារ។

ទីនេះមិនមែនជា «ផ្ទះអនាគត» ដែលនៅក្បែរព្រៃទេ ប៉ុន្តែជាផ្ទះរបស់ស្រីតូចឈ្មោះសន្យាប្អូន ធម៌របស់បងឈុនរាជ។

ដណ្តាំអាហារផង បើកបង្ហូរចម្លោះបាយផង ដូច្នោះនាងអាចនឹងរីករាយសម្លឹង ភាពស្រស់ស្រាយ នៃថ្ងៃទេសភាពស្រមោលទិនករសេសសល់ លើជម្រាលបែតងល្បឿង។

រំពេចនោះ នាងពិតជាមើលឃើញមនុស្សម្នាក់រត់ ហើយក្រោយមកគេនោះដួលស្រុញបាត់។ ទោះបីអ្វីៗហាក់មិនច្បាស់ តែនាងចង់ដឹងណាស់ថានោះជា អ្វីទៅ?

នាងរត់សំដៅគោលដៅហើយចុះតាមជម្រាលភ្នំដែលខ្លួនធ្លាប់ស្គាល់យ៉ាងស្មើៗ។

«មនុស្សធ្លាក់មែនហើយតែគេនៅឯណា?»

នាងគិតហើយក៏ដំឡើងសំឡេងស្រែកសួរ៖

«មានអ្នកណានៅក្រោមអត់ហ្នឹង?»

បរិយាកាសហាក់ព្រងើយកន្តើយនឹងការស្រែកហៅរបស់នាង ឮតែសំឡេងខ្លួនឯងខ្លួនត្រឡប់ មកវិញលឿយៗ។

ពិនិត្យសព្វគ្រប់កើត លិច ជើង ត្បូងមិនឃើញមានអ្វីប្លែក ស្រីតូចបែរយឹតៗត្រឡប់ក្រោយ បម្រុងនឹងវិលទៅវិញ ព្រោះភ្នែកកាលក៏ត្រៀមនឹងពន្លឺច្រើនទីនេះទៅក្នុងភពងងឹត តែនៅពេល ដែលនាង

ដើរបានប៉ុន្មានជំហាន អ្វីមួយជាប់ទើររិចលើមែកឈើ បង្ខំនាងឱ្យភ្ញាក់ព្រើត។

ទីនេះមិនដែលមានអ្នកណាមកភ្លេចអាវអ្វីនឹងមែកឈើថ្មើរណោះ?

ណាមួយមើលពីចម្ងាយ ដូចជាមិនមែនតួអាវទាំងស្រុងផងបណ្តាលឱ្យនាងមានការសង្ស័យ ជាខ្លាំង។

ស្រីតូចរត់សំដៅទៅក្បែរប៉ប្រះព្រៃ។ នៅក្រោមភាពងងឹត៩០ភាគរយនៃអន្តការ អ្វីមួយខ្មៅ ស្តង់ពិតជាសំងំច្រងាង នៅទីនោះ ប្រមាណជា១០ម៉ែត្រប៉ុណ្ណោះពីមុខនាង។

រាងជាមនុស្សដេក ហើយសន្យាប្រាកដចិត្តណាស់ថា ជាមនុស្សដែលនាងបានឃើញធ្លាក់។

ស្រីច្រមក់ដើរសន្សឹមៗ ចូលទៅ.....

« នែ! ពូ? ពូ? »

គ្មានចម្លើយ តែគេហាក់កម្រើកខ្លួនលាយសំឡេងចូរ។ ចិត្តនាងអាណិតអាសូរច្រើនជាងភ័យ
រន្ធត់។ សន្យាដឹងថា បុរសពុំមែនជាអ្នកភូមិ ដែលខ្លួនធ្លាប់ឃើញ ហើយគេប្រាកដជារត់គេចពី
អ្វីមួយមិនស្គាល់ទិសតំបន់បានជាត្រូវដួលធ្លាក់សល់សំណល់ដៃអាវរហែក បក់រិចកៀងជាប់
នឹងប្រកៀកឈើក្បែររាងកាយ។

« ពូឯងមានរឿងអី! »

ចម្លែកណាស់គេស្រាប់តែមានកម្លាំងពីណាមកទើបស្ទុះក្រោក។ ទោះបីពន្លឺពេលនេះមើល
ឃើញគ្រប់យ៉ាងមិនច្បាស់ តែនាងឃើញរាងកាយធំខ្ពស់របស់នាយ និងក្លិនទឹកអប់ដំទាក់
ទាញស្រាលស្លឹកអណ្តែតអណ្តូងចិត្ត។ បុរសនេះតាមពិតជាប្រុសស្អាតម្នាក់ក្នុងបេះដូង
លោតភ្លឺករបស់នាង។

គេមិនរល់នឹងកែវភ្នែកម៉ក់ៗនៃស្រីតូចដែលភាន់ភាំងនិងសម្រស់ខ្លួនឡើយ។ ប្រុសស្អាតចាក
ចេញចោលនាងទាំងមិននិយាយស្វាគមន៍សូម្បីតែមួយម៉ាត់ តែគេដើរបានប៉ុន្មានជំហាន
ប៉ុណ្ណោះក៏ដួលរលេទៅវិញដូចដើម។

នៅពេលដែលម្ចាស់ផ្ទះអនាគត កំពុងចំហមាត់ធ្នូង នាងបានសម្គាល់ឃើញថាបុរសនេះ ហាក់
ត្រូវបួសប្រឡាក់អាវខាងស្តាំ ជោគខ្មៅ មិនដឹងជាញើស ឬឈាមឱ្យប្រាកដ ជាមួយនោះ ដៃ
គេដែលបាត់ដៃអាវម្ខាងហាក់បីដូចជាកម្រើកមិនសូវបានល្អ។

គេដេកស្ងៀម ដង្ហើមដង្ហក់ នៅតែប្រឹងស្រវាប្រាកគ្រាន់តែក្រោកមិនរួចត្រឹមត្រូវ។

សេចក្តីមេត្តាករុណាដែលកប់ជ្រៅ ក្នុងសន្តានចិត្តនារីតូចក៏បានបញ្ចេញឥទ្ធិពលបាំងបាត់ភាព
ងឿងឆ្ងល់របស់នាង។ ទោះគេមើលទៅសោះកក្រោះមិនសូម្បីសម្លឹងមុខនាងដែលមាន
បំណងល្អ តែនារីនេះនៅតែចង់ជួយគេ។

« បងឯងកម្រើកធ្វើអី? ចាំខ្ញុំជួយ »

គេនៅផ្ទឹងពេលនាងអោនមកកៀកនឹងកែវភ្នែក។ នារីនេះមានសម្រស់ធម្មជាតិ ដ៏អាចកំបាំង ភ្ជាប់ជាមួយសំឡេងស្រទន់ពីរោះបង្ហាញនូវ ចរិតដ៏ត្រង់ទៅត្រង់មករបស់នាង។

«អ្នកណាធ្វើបាបបងឯង?»

សម្តីនាងធ្វើឱ្យគេនឹកឃើញឡើងវិញដល់គ្រោះថ្នាក់ដែលទើបប្រទះជាដំបូងក្នុងជីវិត។ រហូត ដល់ពេលនេះ អ្នកណាម្នាក់នៅពីក្រោយការទិញជីវិតរបស់ខ្លួន គេក៏មិនដឹងផង ចុះទម្រាំបើ ខ្លួនឈឺស្លឹកក្រោកមិនបាន?

«ខ្លួនឯងជាអ្នកណា?»

គេសួរនាងវិញតិចៗទាំងជ្រួញចិញ្ចឹមឈឺចាប់ពេលដែល កម្រើកមាត់និយាយ។

«បំពង់កបងឯងហូរឈាម?»

នាងនិយាយដោយផ្លាស់ទីកម្រិតទៅជាន្ទត់សោកសៅ។ នរៈស្រវាយកម្រាមប៉ះទីដែលឈឺពេក ត។ វាជារបួសសើស្បែកតែវាក៏មិនមែនស្រាលៗដែរ។

នាងអោនមកគ្រាហ៍នាយឡើង។

«យកខ្ញុំទៅណា?»

គេសួរតិចៗទាំងអស់សង្ឃឹម។

ស្ថានភាពនេះ បើឱ្យពួកមនុស្សអាក្រក់រកឃើញ តើមានមធ្យោបាយអីនឹងតស៊ូទៀត?

សួរសត្វបក្សាបក្សីវិលរកទ្រនំយំរំពងធ្វើឱ្យបរិយាកាសរឹតតែស្រងេះស្រងោច។ ក្នុងកែវភ្នែក ស្រីតូចលេចចេញនូវដំណាក់ទឹកថ្លា រលីងរលោង៖

«ខ្ញុំជួយបងឯងហ្នឹងណា!»

រស្មីព្រិចៗនៃទឹកនេត្រាស្រីស្អាតចាំងផ្លែកៗ ជ្រែកភាពងងឹត ធ្វើឱ្យបេះដូងតារាធ្លាក់ចាកមេឃ ទៅជាទន់ច្របល់។ គេសួរទាំងក្បាលកើយលើរង្វង់ដៃនាងបីត្រកង៖

«យើងមិនដែលស្គាល់គ្នា យំធ្វើអី?»

នាងដកដង្ហើមលាន់សួរសម្បារគគ្រក ហើយឆ្លើយ៖

«ខ្លួនជិតស្លាប់ហើយនៅមិនដឹងទៀត!»

Lorenzo ចងចិញ្ចឹមហួសចិត្ត៖

«អ្នះ?អូខេ ! មិនបាច់ជួយក៏បាន បើគង់តែដាក់បណ្តាសាដដែល!»

នាងសម្រួលឥរិយាបថព្រោះជ្រុលនិយាយមិនបានគិត តែនាងពិតជាមានភាពអាណិតអាសូរ
នាយតាមកែវភ្នែកមិនដាច់ស្រេចសោះ។

«ខ្ញុំមានថ្នាំយាត់ឈាមនៅផ្ទះ!»

ថាចប់ស្រីស្អាតប្រឹងត្រកងបុរសនេះក្រោកទាំងត្រដាបត្រដួស។

គេប្រឹងតស៊ូក្រោកជាមួយនាង រហូតដល់ឈរបានទាំងស្រែកចូរឈឺចាប់នឹងមុខរបួស។

«ត្រូវត្រង់ណាខ្លះ!»

នាងសួរទាំងទទួលអារម្មណ៍ហាក់ឈឺជំនួសនាយ ប៉ុន្តែបុរសនេះមិនឆ្លើយ បែរជាព្យាយាម
យាត់មិនឱ្យនាងដើរឃ្លាទៅមុខ។

គេសំកាំងមិនព្រមទៅហើយនិយាយខ្សឹបៗ៖

«សន្យាបានទេ?»

«ម៉េចស្គាល់ឈ្មោះខ្ញុំ?»

គេមិនមាំងព្រោះមិនដឹងឡើយថា នាងឈ្មោះ«សន្យា»។

«ខ្ញុំឱ្យខ្លួនឯងសន្យា!»

«ឱ្យអីខ្ញុំ?»

គេហាក់ធុញទ្រាន់ ណាឈឺរបួស ណានឿយចិត្តនិងនាងច្រមក់ ប៉ុន្តែភ្នែកនាងខ្មៅក្រឹប
ទំនងជាមនុស្សមានចិត្តថ្លើមស្មោះត្រង់ ទើបបណ្តាលចិត្តគេឱ្យតស៊ូពន្យល់៖

«ខ្ញុំឱ្យខ្លួនឯងជួយ តែត្រូវព្រមសន្យាថាមិនប្រាប់អ្នកណាទាំងអស់!»

នារីនេះយល់ពីអ្វីដែលគេកំពុងតែចង់មានន័យហើយ។ នាងនៅស្ងៀមព្រោះមិនដែលមាន
មនុស្សណាបានគេជួយហើយដាក់លក្ខខណ្ឌទៀតនោះទេ។

នាងក្រញូរ មិនមាត់ បុរសនេះផ្លូវបន្ថែម៖

«អ្នកណាក៏ដោយ!»

គេបញ្ជាក់ធ្វើឱ្យនាងកាន់តែធុញទ្រាន់។ ទោះយ៉ាងណាវាងកាយគេហាក់ដូចចង់ញាក់ទៅ
តាមកម្រិតអាកាសធាតុដែលប្រែប្រួលរហ័សនៃតំបន់ព្រៃភ្នំ ហើយគេចាប់ផ្តើមឡើងកម្ដៅពី
ខាងក្នុង។ នាងប្រញាប់ប្រញាល់ដកអាវម្នាក់ចេញពីការអង្កាសចិត្តគ្នា ហើយកំណត់
សុខុមាលភាពនាយជាអាទិភាពវិញ។

«តោះទៅ!»

នាងបណ្តើរបុរសនេះទៅចំពេលដែលគេចាប់ផ្តើមងងឹតមុខបន្តិចៗម្តង។

នាងបម្រុងថា នាំគេទៅផ្ទះ ដឹងអីសម្តីគេមុននេះហាក់រំលឹកនាងឱ្យគោរពពាក្យដែលគេស្នើ
សុំ។

«មនុស្សនេះឫកធំណាស់! មុនសន្លប់ឆ្លៀតបញ្ជាខ្ញុំបានទៀត!»

ប្រុសស្អាតលែងមាត់ក បណ្តោយឱ្យនាងបណ្តើររហូតដល់ខាងលើហើយខ្សឹបផ្តាំ។

«នៅឱ្យស្ងៀម! បើមិនចង់ឱ្យអ្នកណាយើង ត្រូវទៅឆ្ងាយបន្តិច! ចាំហ្នឹងហើយខ្ញុំទៅយកម៉ូតូ!»

បុរសត្រូវបាននាងដាក់អង្គុយលើដង្កត់ឈើ ប្របមាត់ផ្លូវ ហើយមិនយូរប៉ុន្មាននាងវិលត្រឡប់
មកវិញជាមួយម៉ូតូដែលធ្លាប់បញ្ជិះប្រធាននិស្សិតឈុនរាជ។

«តោងខ្ញុំឱ្យជាប់! ខំឡើងណា!»

ផ្ទះអនាគត នៅឆ្ងាយប្រមាណជាងមួយគីឡូពីភូមិនៃប៉ប្រះនឹងមាត់ព្រៃ។

«ម៉ូតូខ្ញុំមួយរយៈនេះដឹកអ្នកភ្នំពេញញឹកដល់ហើយ!»

គេបើកភ្នែកមកវិញភ្លាមទោះងងឹតមុខបែបណាក៏ដោយ។ សមាសភាពខ្លួនជារឿងដែលត្រូវ
ពិបាកចិត្ត គេសួរខ្សោយៗ៖

«ម៉េចដឹងខ្ញុំអ្នកភ្នំពេញអ្នក?»

«ក្លិនទឹកអប់បងឯង សាច់ឈាមបងឯង!»

នាងឆ្លើយវិញធ្វើហី មិនរវល់និងការភ័យបារម្ភដែលកំពុងមានសន្ទុះកើនឡើងក្នុងចិត្តនាយអ្វី
បន្តិចឡើយ។

នររូបនេះកំពុងតស៊ូនិងការឡើងកម្ដៅរាងកាយក្បាលឈឺស្ទើរមែកភ្នែកព្រិលស្រវាំងតែគេ
នៅខំប្រើដង្ហើមតិចតួចនេះ រិះរកមធ្យោបាយ។ ចុងក្រោយគេនៅតែគ្មានធ្វើអ្វីបានក្រៅពី
និយាយជាមួយនាងដាច់ៗដោយផ្ដេកមុខលើស្មាស្រីតូច៖

«ខ្លួនឯងសន្យារួចហើយ ថាមិនប្រាប់អ្នកណាពីរឿងបង!»

នារីដៀងភ្នែកមកមើលគេ។ ចិត្តនាងរិះគិត តើបុរសនេះមកពីណា ត្រូវអ្នកណាតាមបានជា
គេចចេសរឿងលាក់ការណ៍ម៉្លេះសូម្បីតែ មុនពេលបិទភ្នែកស្ដូងទៅ។

«បងឯងឈ្មោះអី?»

គ្មានចម្លើយ។

នាងក៏លែងសួរបន្ថែមល្បឿន តម្រង់សាលាព្រោះដឹងថាគេលែងស៊ូបានហើយ។

នៅក្នុងសាលាគ្មានអ្នកណានៅព្រោះពេលនេះយប់ហើយ ក្មេងៗ បែកក្រុមវិលទៅរកផ្ទះរាង
ខ្លួននៅបន្ទាល់តែក្ដារខៀនធំដែលក្រវេមក្រវាមទៅដោយភាសាអង់គ្លេសថ្នាក់មត្តេយ្យ។

ភាគទី៣៨

វគ្គ ហោរា

ចិត្តពាក់ឯកសណ្ឋានឈរមុខកញ្ចក់ ផ្ទៀងផ្ទាត់សម្លឹងសក្ដិលើស្មារបស់ខ្លួនទាំងមុខទោមន
ស្ស។ បញ្ហាជាច្រើនកំពុងជាចំណោទមិនចេះចប់កើតមានក្នុងចិត្តនាយ ហើយដែលធំជាងគេ
ក្នុងពេលនេះគឺសុវត្ថិភាពឯកមាននិងជានូ។ គេធ្វើដំណើរមកផ្ទះឧត្តមសេនីយ៍ដើម្បីបំពេញ
ការងារ តែមិនទាន់បានចុះពីម៉ូតូស្រួលបួលផង គេឃើញ អមរាជាបង្ហាញខ្លួនពីចម្ងាយ។

«បងឈុនរាជចាំនៅខាងក្នុង!»

នាងនិយាយទាំងទឹកមុខស្រពោនធ្វើឱ្យនរៈនឹកខ្លោចចិត្តអាណិតដីតាអភិជនដែលត្រូវព្រាត់
និរាសមិត្តទាំងគ្មានហេតុផល។

បុរសនេះមិនមាត់មិនករតែគេអោនគោរពស្រីស្អាតមុនពេលឈានចូលទៅកាន់បន្ទប់ទទួល
ភ្ញៀវ។

«ឮថាពូសាម៉ុនឱ្យឯងនាំប៉ូលីសទៅរកឯកមាន បងឈុនរាជសុំនាំផ្លូវទៅ!»

នាយឈុនរាជហៅខ្លួនឯង«បងៗ»មិនមានក្រែងរអែងអ្នកណាធ្វើឱ្យនាយសក្តិបួនដែលកំពុង
កើតទុក្ខសឹងថា អស់សំណើចម្តងៗបាន។

«ល្អហើយបានកម្លាំងច្រើន!»

គេឆ្លើយខ្លីៗទាំងដៃលើទូរសព្ទមកពិនិត្យព្រោះឮសំឡេងSMS។ មិនទាន់បានពិនិត្យផងស្រី
ស្អាតអមរាជាឈានមកក្បែរធ្វើឱ្យអង្គរក្សងើបមុខសម្លឹងនាង។

ស្រីស្អាតនិយាយមួយៗទាំងស្រពោន៖

«ជាក់ស្តែងខ្ញុំអ្នកខុស!»

បុរសនេះជ្រួញចិញ្ចឹម។ ឫកពាគេមានភាពស្មុគស្មាញច្រើនជាងកាលពីមុនពេលជួបនាងម្ត
ងៗ ដូច្នោះហើយអមរាជាដែលបានកើតទុក្ខខ្វល់ខ្វាយរឿងជានូប៉ុន្មានថ្ងៃមកនេះ កាន់តែ
ទទួលអារម្មណ៍ថាខ្លួនឯងមានកំហុស ក្នុងការជំរុញឱ្យមិត្តភក្តិទៅចូលរួមសមោសរ ព្រោះ
សំអាងថាពីងលើបងឈុនរាជ។

ហាក់មានខ្លួន ឈុនរាជធ្វើជាក្រោកចេញហើយងាកផ្តាំ៖

«បងទៅរៀបចំហើយ! ចេញទៅពេលណាហៅបង បងនៅក្រៅកន្លែងពូហ្វឺន!»

«ទុកឱ្យខាងប៉ូលីសគេធ្វើ! បងឯងទើបនឹងរួចមក គួរសម្រាកខ្លះទៅ មានរឿងអីចាំខ្ញុំផ្តល់
ដំណឹងទៅ! ខាងខ្ញុំមិនបាច់ភ័យទេ ខ្ញុំមានកម្លាំងខ្លះទៅតាមហើយ »

គេដឹងថា ចិត្តាមិនព្រមឱ្យខ្លួនចូលរួម ដូច្នោះមុននឹងចេញគេងាកមកវិញ ជាមួយទឹកមុខ
ស្រពោន ហើយវាចា៖

«នៅក្នុងឡានមុនពេលបែកគ្នា ឯកមានធ្លាប់និយាយថា ពួកអ្នកចាប់ស្រីៗជាប៉ូលិស! ឯងកុំសូវទុកចិត្តពួកហ្នឹងពេក»

ចិត្រាជ្រួញចិញ្ចើមគិត ឃើញដូច្នោះឈុនរាជឈ្មោកមុខនិយាយបន្ថែម៖

«របាយការណ៍ពិស្តារខ្ញុំបាននិយាយនឹងប៉ូលិសអស់ហើយ អ្វីដែលខ្ញុំបានឃើញ! ឯងកុំភ្លេចអានផងក្រែងមានពន្លឺរកមិត្តឯងឃើញ!»

មនុស្សទាបកន្លឿហាក់មានវិប្បដិសារីជាខ្លាំងក្នុងការបាត់បង់ឯកមាន និងជានូ។ គេបាត់បង់ប្រកាព្រកអីតក្រទមនិងចរិតឡាយឆាយហើយដើរមួយៗ ចាកចេញស្ងៀមៗទៅក្រៅផ្ទះ។

ចិត្រាពិតជាចង់ដឹងណាស់ថាគេទាំងបីបានឆ្លងកាត់ឧបសគ្គអ្វីខ្លះមុនពេលបែកគ្នារហូតពេលនេះបានជាបងធំកាងសាលាដូរឥរិយាបថមកជាមនុស្សគួរឱ្យអាណិតបាន?

ឥឡូវនេះនៅសល់តែកំលោះ និងក្រមុំទាំងទ្វេក្នុងបរិវេណគេហដ្ឋាននេះ។

គេកំពុងពិបាកចិត្តស្រាប់អ៊ីចឹងហើយនាយអាចយល់ដល់ពីទំហំទុក្ខខ្វល់ខ្វាយរបស់នាង។

«អ្នកនាងខុសរឿងអីទៅ»

«ខ្ញុំមិនព្រមស្តាប់បងឯងតាំងពីដំបូង!»

នាយសក្តិបួនរំភើបចិត្តដែលត្រូវបានស្រីស្អាតមកសារភាពទទួលស្គាល់កំហុសភ្លាមៗហើយនាងមើលទៅហាក់បីដូចជាមានទំនុកចិត្តលើនាយជាងពេលមុនៗ។

«ពួកនោះមានឧបាយកលខ្ពស់! មិនមែនជាកំហុសអ្នកណាទេ ឈប់បន្ទោសខ្លួនឯងទៅ!»

នាងនៅប្រិចភ្នែកចុះឡើងហាក់ពេញដោយវិប្បដិសារី ធ្វើឱ្យចិត្តអង្គរក្សចង់តែលូកទៅចាប់កាន់ដៃនារីនេះថ្មមៗបង្កើនភាពកក់ក្តៅឱ្យនាងគ្រាន់តែគេមិនហ៊ាន។

បុរសព្យាយាមទម្លាក់ចោល ភាពខ្វល់ខ្វាយហើយនិយាយមួយៗ៖

«ពីរនាក់គេមិនអីទេ! ហើយខ្ញុំច្បាស់ជាធ្វើអីមិនកើតឡើយ បើអ្នកដែលបាត់ខ្លួនទៅនោះប្តូរមកជាអ្នកនាងអមរាជា!»

ស្រីស្អាតងាកមកភ្លាម ព្រោះមិននឹកស្មានថាបុរសនេះនឹងហ៊ាននិយាយពាក្យដូច្នោះចេញមកបាន។ ជាការពិតណាស់ គេក៏មិនដឹងខ្លួនដែរថាអាថ៌កំបាំងនៃមនោសញ្ចេតនាដែលលាក់ទុកក្នុងបេះដូងរមែងអាចបែកធ្លាយចេញក្នុងគ្រាណាមួយដែលខ្លួនកំពុងស្ថិតក្នុងស្ថានភាពស្មុគស្មាញខ្លាំង។

បានជាជ្រុលនិយាយទៅហើយគេថែមទាំងមានអារម្មណ៍ថាមានកំហុស ប៉ុន្តែជាកំហុសដែលធ្វើឱ្យសប្បាយចិត្តហើយមិនចង់ថយក្រោយវិញឡើយ៖

«អ្នកនាងត្រូវនៅក្នុងផ្ទះកុំចេញទៅណា ប្រសិនពិតជាយល់ចិត្តខ្ញុំ! ខ្ញុំទុកសុវត្ថិភាពអ្នកនាងដូចជាជីវិតខ្លួនឯង!»

ស្រីស្អាតនៅនឹងថ្កល់ប្រទាក់ភ្នែកនឹងនាយ។ តាមថាបុរសនេះរងសម្ពាធនាសពេលដែលមកលង់ស្នេហ៍ព្រះនាងឋានព្រះចន្ទ ប៉ុន្តែសេចក្តីស្នេហាវារមែងថាអាចទម្លុះបានរនាំងគ្រប់យ៉ាង ពេលនេះទៀតសោត ទាំងសងខាងកំពុងស្ថិតក្នុងទុក្ខសោក គេមិនចង់ងាកភ្នែកចេញទៅណាពីនាងឡើយគឺចង់នៅរង់ចាំរហូតដល់ តែឃើញប្រាកដថានាងបានធូរស្រាលចិត្តឡើងវិញទើបគេអាចធូរខ្លួនឯង។

«ទាល់តែបងឯងឆាប់មកវិញ! មិនអីចឹងខ្ញុំមិនគេងទេ!»

បេះដូងនាយស្រយុតស្រយង់។ នារីនេះក្មេងសេចក្តីតែអ្វីដែល នាងនិយាយគឺស្មោះត្រង់ហើយចេញពីជម្រៅបេះដូង។

ពេលនេះទូរសព្ទមិនត្រឹមតែSMSទេ ប៉ុន្តែរោទ៍តែម្តង។

គេដកកែវភ្នែកចេញពីនាងយឺតៗហើយឈ្លោកមកសម្លឹង។ ចិញ្ចឹមគេជ្រួញចូលគ្នាព្រោះ ពួកគេមិនដែលទាក់ទងមកងាយៗទេ ពេលនេះគាត់មិនត្រឹមSMSហើយនាយមិនបានអាន ក៏ទូរសព្ទមកតែម្តង។

ទើបនឹងចុចទទួលមិនទាន់បានហាសូម្បីតែមួយម៉ាត់ណា សំឡេងពូកែលាន់មកមុនទៅហើយ
៖

«ពូចង់ជួបឯងចិត្រា!»

«បាទ?»

គេឆ្លើយទាក់ទើរព្រោះមិនយល់ការណ៍។ ឧត្តមសេនីយ៍ចូលនិវត្តន៍មិនដែលខលមកសោះ
ស្រាប់តែពេលនេះ ប្រាប់ថា «ចង់ជួប» ខ្លឹមកំបុតក្នុងកាលៈទេសៈដែលនាយត្រូវរ៉ាប់រងរឿងជា
ច្រើន មិនឱ្យកូនប៉ូលីសភាន់ភាំង?

យល់ពីកាលៈទេសៈ សេតវិទូនិយាយមកទៀត៖

«កូនធម៌របស់មិត្តពូនៅអាមេរិកគេមានគ្រោះភ័យហើយ! ជំនួយការគេទើបនឹងខលមក!»

អារម្មណ៍មួយប្រារបស់ វិទូនីកភ្នកឃើញភ្លាមទៅដល់Lorenzo។ ជំនួយការវឌ្ឍនៈកំពុងក្នុង
ដៃប៉ូលីស គេម៉េចក៏ផ្តល់ដំណឹងទៅពូខ្លួនលឿនម៉្លោះ មានតែគេដឹងថាចៅហ្វាយគេកំពុងត្រូវ
អ្នកណាធ្វើបាប?

អមរាជាឃើញនាយស្ថិតក្នុងសភាពស្មុគស្មាញ នាងធ្វើដៃស៊ីញ៉ូថានិយាយទូរសព្ទសិនចុះនាង
ដកថយសិនក៏បាន។

នាងមិនទាន់បានឈានចេញទៅផង សំឡេងលោកឱត សាម៉ុនលាន់ឮៗមកពីមាត់ទ្វារ៖

«ចិត្រា! ខ្ញុំមានតម្រុយថ្មីត្រូវការឱ្យលោកទៅជាមួយ! រឿងពីក្រោយគម្រោងការអាចកំបាំង
របស់lorenzo!»

ឱត សាម៉ុន និងRoy បង្ហាញខ្លួននៅមាត់ទ្វារ ធ្វើឱ្យ វិទូកាន់តែវិលវល់។

ពីដំបូងបុរសនេះឱ្យខ្លួនថយចេញពីករណីរបស់Lorenzoហើយទទួលភារកិច្ចស្វែងរកដំណឹង
ឯកមាន ពេលនេះគាត់បង្ហាញខ្លួនមកវិញដូចអំពិលអំពែក ហើយឱ្យខ្លួនរួមដំណើរក្នុងពេល
ដែលឪពុកមាកំពុងត្រូវការ?

«ខ្ញុំមានការបន្ទាន់ផ្សេងទាន!»

គេឆ្លើយជាមួយឱត សាម៉ុន ។

ឧត្តមសេនីយ៍ដែលទើបនឹងចូលមកដល់ហើយរលះរលាំងទៅប្តូរអាវស៊ីវិលនោះ ស្រាប់តែទប់
ដំក់ភ្លាមពេលពួកព្រាហ្មាណូចិត្រាបដិសេធ។

ភ្នែកគាត់ រៀងមករកទូរសព្ទដៃដែលនៅក្បែរត្រចៀកនាយសក្តិបួនទំនងជាគាត់កំពុងប្តូរមក ចាប់អារម្មណ៍ថាអ្នកណាទៅដែលខលមកក្នុងពេលនេះ?

វិទូដែលសំងំបានបន្តិចហើយនេះខ្សឹបដាក់ក្នុងយុវៈ

«អត់អីទេ! ទៅជាមួយគេសិនទៅ ! ហើយរឿងដែលពូខលទៅនេះ កុំប្រាប់គេឱ្យសោះ! ចាំ សម្តីពូ!»

នៅខាងស្តាំដៃRoyញញឹមគួរសមដាក់គូដណ្តឹងតែគេមិនបាននិយាយអ្វីជាមួយនាងដូចមុន ឡើយ។ ស្នងការចមទៅអង្គុយលើសាឡុងរង់ចាំលោកឱត សាម៉ុន ចំណែកអមរាជាសួរនាំ៖

«បងRoyពិសាកាហ្វេ ឬតែ?»

ពេលនេះស្នងការចេះពិបាកចិត្ត គឺនៅពេលដែលគេចេះមានស្នេហាជាមួយនារីសិចស៊ីម្នាក់ នោះ គំនិតគេលែងមានជាមួយចំណងអាពាហ៍ពិពាហ៍ដែលហៀបនឹងចាប់ផ្តើមឡើងនេះ។ ជំហានដំបូងរបស់គេគឺរកគ្រប់វិធីឱ្យខ្លួនអាចផ្តាច់ពាក្យយកសេរីភាពមកវិញ ហើយមិនខូច ខាតដល់ទំនាក់ទំនងសងខាង ចំណែកការដែលចមឆ្ងាយៗ ពីអមរាជាអ្វីដែលត្រូវធ្វើក្នុង ពេលនេះ។

«អរគុណណាស់! តែខ្ញុំប្រញាប់ចេញប្រតិបត្តិការ!»

Royឆ្លើយតបសុភាពរាបសារ ហាក់មិនបានព្យាយាមមកក្បែរៗនាងដូចពីពេលមុន ធ្វើឱ្យ អមរាជាហាក់ធូរចិត្តដោយមិនចាំបាច់រត់គេចចេញ។

នាងនៅទីនេះពិនិត្យអ្វីៗដែលកំពុងកើតឡើងចំពោះចិត្រា។ អមរាជាសម្លឹងខោអាវស៊ីវិលលើ ខ្លួនគូដណ្តឹងដែលខ្លួនមិនពេញចិត្ត ចំណែកជាតិចិត្រាដែលនាងពេញចិត្តគេនៅក្នុងឯក សណ្ឋាន ប៉ូលិសនៅឡើយ ហើយឪពុកនាងមកហៅគេភ្លាម ឱ្យទៅជាមួយ បង្ហាញថាបុរស ដែលនាងកំពុងមានចិត្តធ្លើមឱ្យម្នាក់នោះ មានសមត្ថភាពសំខាន់ណាស់ រហូតដល់ស្នងការ មិនអាចជំនួសបាន។

ចិត្រាបិទទូរសព្ទស្របពេលលោកឱត សាម៉ុនបោះបង់ចោលការសម្លឹងនាយហើយរត់ឡើង ទៅលើ។

សំឡេងគាត់បញ្ជាមកពីខាងលើ៖

«ស្លៀកពាក់សុវិលវិញទៅ!»

គេធ្វើតាមបញ្ជាទាំងទ្រូងធ្ងន់កណ្តុកជាមួយនិងចម្ងល់ជាច្រើនប្រការ។

ឥឡូវនេះគាត់នាំនាយឡើងឡានហើយរួមទាំងស្នងការRoy ផងដែរ ឯខ្លួនគាត់ជាអ្នកបើកបរ ផ្ទាល់ផង ដូច្នោះករណីឯកមាន តើគិតយ៉ាងណា?

«មិញអ្នកណាខលមក?»

សំឡេងដ៏មានអំណាចរបស់បុរសនេះ ធ្វើឱ្យនាយងាកមកវិញភ្នែកហើយបម្រុងឆ្លើយតាម ទម្លាប់ ដ៏ស្មោះត្រង់របស់ខ្លួន ប៉ុន្តែ រំពេចនោះគេនឹកភ្លាមដល់ពាក្យផ្តាំខ្សឹបៗរបស់លោកមាជា ទីគោរព របស់ខ្លួន «ហើយរឿងដែលពូខលទៅនេះ កុំប្រាប់គេឱ្យសោះ! ចាំសម្តីពូ!»។

គេនៅទ្រឹង ក្នុងពេលដែលទទួលអារម្មណ៍ថា ពីរនាក់ទៀតអង្គុយក្នុងឡាននេះកំពុងរង់ចាំចម្លើយ។ នាយសក្តិបួនឆ្លើយភ្លាម៖

«មិត្តខ្ញុំម្នាក់! ខ្ញុំសួរនាំគេរឿងឯកមាន!»

«មិញលោកថាមានការបន្ទាន់ជាមួយគេនេះឬ?»

គាត់ហាក់យកចិត្តទុកដាក់ជាមួយរឿងដែលទើបនឹងកើតឡើង ហើយជជែកសួរ ប៉ុន្តែចិត្ត បង្វែងខ្លួនឯងថា នេះជាភាពរាងវៃ ម៉ត់ចត់របស់ប៉ូលិសគ្រប់គ្នាប៉ុណ្ណោះ។

គេវាចាតប៖

«បាទ! ខ្ញុំចង់ទៅរកគេ ព្រោះគេជាអ្នកចេះជំនាញដូចអាមាន!»

«គេឈ្មោះអី នៅនាយកដ្ឋានណា?»

ដល់ពេលដែលកុហកចង់ជាន់ដានខ្លួនឯងរកពាក្យនឹងតបមិនចង់បាន តែបំណាច់កុហកត្រូវ កុហកឱ្យចប់ចុងចប់ដើម។ ចិត្តតបវិញបន្ថែម៖

«វាមិនមែនប៉ូលិសទេទាន!»

ឱត សាម៉ុនងក់ក្បាលផ្ទុកៗលែងចេញស្តី។

ចិត្រាងាកសម្លឹងដឹងផ្លូវដែលបុរសចំណាស់កំពុងបញ្ជាយានយន្តដោយដៃឯង ចំណែកស្នងការRoyនៅសម្លឹងទូរសព្ទមិនចេញស្តី។

ពេលគេក្រឡេកទៅមួយឆ្ងាច សក្តិបួនយើង ក្រឡេកឃើញរូបស្រីស្អាតដែលខ្លួនឯងហាក់ធ្លាប់ស្គាល់ក្នុងScreen របស់ស្នងការដែលអង្គុយនៅបាំងពីមុខខ្លួន។

«ពិធីការរបស់មហាវិទ្យាល័យ Rose? ចេញប្រតិបត្តិការហើយ ប៉ុន្តែនៅលបមើលProfileស្រីៗទៀត?»

ហាក់ដឹងខ្លួនមកវិញ Roy លបមើលមកចិត្រាតាមកញាក់ខាងមុខ ហើយប្រញាប់បិទទូរសព្ទ។ ដល់វេនចិត្រាបើកទូរសព្ទមើលSMSម្តង។ គេនៅខាងក្រោយប្រាកដណាស់ថាគ្មានអ្នកណាអាចឃើញពីអ្វីដែលពូគេបានសរសេរមកទេ។

«ចិត្រា! កូនធម៌របស់ជំនិតកំពុងមានរឿងធំ! ជំនួយការគេព្រឹកមិញត្រូវប៉ូលិសហៅសួរ! អាឡូវគេចេញមកក្រៅបានហើយ តែគេរករឿងមិនឃើញទេ! គេថា ឡានដែលឱ្យមកទទួលជំនិតរឿងមិនបានធ្វើតាមការគ្រោងទុក ព្រោះអ្នកប្រុសគេបាត់ទៅមុនពេលឡានមកដល់ ពូត្រូវតែដោះស្រាយរឿងនេះ! ហើយនៅស្នងការប៉ូលិសមានរបាយការណ៍ច្រើនអាចចោទប្រកាន់គេបាន! ក្មេងនោះជាន់ជាន់ចាស់ប៉ុន្តែហើយ! អ្នកណាម្នាក់កំពុងធ្វើបាបគេហើយ ពូគិតថា អាចក្នុងចំណោមពួកប៉ូលិស!»

កែវភ្នែកខិត សាម៉ុនបង្ហាញមកពីក្នុងកញ្ចក់ខាងមុខធ្វើឱ្យដៃនាយរហ័សដូចផ្លែកបន្ទោរចុចទូរសព្ទបិទបំបាត់ដាន។

មិនដឹងយ៉ាងណា អ្វីម្យ៉ាងបានបណ្តាលឱ្យចិត្រាជឿថាលោកមាខ្លួនមុខតែមានហេតុផលសំខាន់ណាមួយ មិនខានក្នុងការដែលគាត់ហាមាត់ហាម មិនព្រមបណ្តោយឱ្យខ្លួននិយាយរឿងអស់នេះប្រាប់អ្នកណា ហើយ១០០ភាគរយ ខ្លួនជឿលោកមាជាងអ្នកណាទាំងអស់ក្នុងលោកនេះក្នុងដំណើរការរឿងក្តី។

គេលើកក្រចកដៃមកខាំបន្តិចមុខដែលកំពុងលាក់កំបាំងការគិតជាច្រើនជំពូក។

សម្តីឈុនរាជដែលទើបនឹងផ្តាំកាលពីនៅខាងក្នុងផ្ទះ លាន់ត្រឡប់មកវិញ «នៅក្នុងឡានមុន ពេលបែកគ្នា ឯកមានធ្លាប់និយាយថា ពួកអ្នកចាប់ស្រីៗជាប៉ូលីស! ឯងកុំសូវទុកចិត្តពួកហ្នឹង ពេក »

ហេតុអ្វីសម្តីលោកមា និងឈុនរាជមានចំណុចស្របគ្នា?

តើលោកឱត សាម៉ុនដឹងរឿងនេះដែរទេ? គាត់ដឹងរឿងដែលថាឯកមាន មុនបាត់ខ្លួនទៅបាន សង្ស័យ លើពួកប៉ូលីសថានៅពីក្រោយការចាប់ស្រី?

«លោកនាយបានទទួលរបាយការណ៍របស់ឈុនរាជ?»

គេសួរតិចៗធ្វើឱ្យRoy និងលោក ឱតសាម៉ុនងើបមុខមកមើលតាមកញ្ជក់ព្រមគ្នា។

ឧត្តមសេនីយ៍ឆ្លើយមុន៖

«ឈុនរាជ ត្រូវគេវាយសន្លប់ហើយដឹងខ្លួនឡើងនៅក្នុងល្អាងនោះបាត់ទៅហើយ!»

«គេមានចេតនាឱ្យឈុនរាជដោះលែងចំណាប់ខ្មាំង!»

ចិត្រាភ្នាក់មាត់ហើយវេក្ខេកគិតចុះឡើង ត្រចៀកគេនៅរង់ចាំស្តាប់បន្ត ហើយជាមួយនឹងការ តាមដានប្រតិកម្មប៉ូលីសទាំងពីរមិនរំលងផងដែរ។

«មុនពេលឈុនរាជបែកពីឯកមាន ពួកគេធ្លាប់បានជួបប៉ូលីសដែលព្យាយាមដាក់វត្ថុអ្វីមួយទៅ ក្នុងឡានរបស់ពួកគេដើម្បីផ្តាច់ទំនាក់ទំនងមកក្រៅ! អ្នកទាំងនោះប្រើឯកសណ្ឋានប៉ូលីស!»

រង់ចាំឱត សាម៉ុននិយាយចប់សឹងមិនទាន់ ចិត្រាវាចាប់ន្តែម៖

«មុនចេញមក គេមករកខ្ញុំដែរ! ប្រធាននិស្សិតម្នាក់នោះ! គេអះអាងថាមុនបែកគ្នា អាមានវាយ តម្លៃថាពួកអ្នកតាមធ្វើបាបគេជាប៉ូលីស! »

ស្នងការRoyនៅតែមិននិយាយអ្វីសូម្បីតែមួយម៉ាត់ណា។

តែលោកឱត សាម៉ុនទាក់ទងមកចិត្រាតាមផ្ទាំងកញ្ជក់រហូត។ គាត់សម្លឹងគេមុតមុនពេលឯក ក្បាលទទួលស្គាល់ហើយនិយាយ៖

«អ្នកមកចាប់កូនខ្ញុំ ប្រើឯកសណ្ឋានប៉ូលិស Hackប្រើលេខរបស់ប៉ូលិសដែលកូនខ្ញុំទុកចិត្ត ! ហើយអ្នកទៅស្នាក់ឯកមានក៏ជាប៉ូលិស ថ្លើមវាមិនតូចទេ! តែខ្ញុំនៅមិនទាន់មានចំណុចលំអិតណាមួយអាចយល់ព្រមជាមួយឯកមាន និងលោកដែលថាអ្នកនៅពីក្រោយរឿងអស់នេះជាប៉ូលិស!»

សាជាថ្មី គេនឹកដល់លោកមា។ «លោកមា» ពិតណាស់ គាត់ប្រាកដជាមានការបញ្ជាក់គ្រប់គ្រាន់មុនពេលហ៊ានសន្និដ្ឋានថា មេខ្លោងធំ អាចក្នុងចំណោមពួកប៉ូលិស។

គេចង់ជួបសេតវិទូក្នុងពេលនេះទាន់ចិត្តច្រាស់ច្រាល់ តែរថយន្តរបស់ខ្ពុមសេនីយ៍អែប ឈប់....ចិត្រាសម្លឹង ទិដ្ឋភាពសងខាងផ្លូវគេទទួលអារម្មណ៍ថាទីនេះធ្លាប់មកហើយចុងក្រោយគេនឹកឃើញ។

«យើងមិនមែនមករកតាហោរម្នាក់នោះទៀតទេដឹង?»

គេសួរទាំងចិត្តច្របូក ធ្វើឱ្យRoyងាកមកខ្លាច់ហើយ សង្វេញ ៖

«ឯងធ្លាប់ជួបគាត់?»

ចិត្រាមិនឆ្លើយ គេងើបមុខសម្លឹងខ្ពុមសេនីយ៍។លោកឱត សាម៉ុន អោនរៀបចំឡានផងនិយាយមួយៗប្រាប់មកចិត្រា៖

«យើងបានសួរចម្លើយ ជំនួយការរបស់Lorenzo! គេសារភាពថាចៅហ្វាយកំលោះគេនោះព្រមមកភ្នំពេញព្រោះតែមានជំនឿបង្កលើការស្វែងរកគុសង្សារ២៥នាក់ ម្នាក់ៗកើតឆ្នាំ ២០០០!»

អស្ចារ្យណាស់ហើយ! គេស្ងាត់មាត់ដូចត្រូវចុក។ មនុស្សនៅដល់អាមេរិកមានលុយវាល់លានចេះបណ្តាញស្នាត់មកជឿរឿងចោលម្សៀតអស់ទាំងនេះមិនឱ្យចិត្រាត្រូវគាំងយោបល់?

ភាគទី៣៩

សម្តីតាហោរដែលមានចរិតទ្រគោះ បានលាន់មកវិញក្នុងការចងចាំរបស់នាយសក្តិបួន៖

«នៅរាល់២០០០ឆ្នាំម្តង មនុស្សស្រីពេញវ័យកើតឆ្នាំនេះ ជាមនុស្សដែលពួកអ្នករៀនវិជ្ជាអាគម ជឿថាពួកគេអាចរួមគ្នាកែប្រែវាសនាអ្នកណាម្នាក់ឱ្យក្លាយទៅជាអ្នកមានអំណាចផុត

កាលបាន! ចំនួន៣៥គឺជាការគុណ៧ដងនៅជ្រុងតូចៗរបស់ពួកផ្កាយ ពួកភូគព្ភសាស្ត្រជឿថា នេះគឺជាចំនួនខ្ពស់បង្អស់នៃក្បួនកែប្រែថាមពលរបស់ភពផែនដី! ចង់ដឹងវានោះនៅឯណា ជា អ្នកណា គួរចាប់យកមុំសំខាន់បី! មួយវាមានលុយមានអំណាច មានអ្នកចេះដឹងនៅក្បែរ ដែលអាចរៀបក្បួនបុរាណដឹងថាថាមពលមេឃដី ដឹងច្បាស់ក្បួនភូគព្ភហើយអាចមានសមត្ថ ភាពរៀបគម្រោង ចាប់ខ្លួនស្រីបួននាក់ស្អាតដូចញ្ជាចស្រមោច!»

ចិត្រានៅគាំងម្រាមដៃលើគែមទ្វារហើយគេនិយាយបដិសេធ៖

«មិនមែនLorenzoទេ!»

គេបដិសេធនេះពុំមែនមកពីលំអៀងចិត្តរឿងអាណិកជននោះជាញាតិដែលពូខ្លួនកំពុងរក មធ្យោបាយជួយនោះឡើយ តែខ្សែរឿងដែលប្រឌិតមកគឺមិនសមទំនងពិតមែន។

គេនិយាយបន្ថែម ព្រោះឃើញប៉ូលិសសក្តិធ្ងន់ទាំងទ្វេនៅទ្រឹងស្តាប់ខ្លួន៖

«Lorenzoអាចថាមានប្រាក់ក្រាលដើរ! គេណាត់ជួបស្រីៗ កុំថា៣៥នាក់ទោះ៥០០នាក់ ទំនងជាអត់បញ្ហា ប៉ុន្តែ គេមានអំណាចអីចាប់បាត់ទាំងមនុស្ស ទាំងឡាន ទាំងកងការពារ! គេ ធ្វើបានប្រយោជន៍អី? ហើយបើគេខ្លាំងដល់ម្តង ពេលនេះទៀតសោត ហេតុអីគេចាំបាច់រត់ ទុកជំនួយការឱ្យនៅជាប់ក្មេប៉ូលិស?»

Royសើចក្អាកក្អាយ ចំអកឱ្យការជជែកចុងក្រោយរបស់កូនប៉ូលិស។ ស្នងការម្នាក់នេះមាន ចរិតបែបនេះមកលើខ្លួនតាំងពីដើមរាងមក ហើយនាយតែងទុកមុខឱ្យគេជានិច្ច ព្រោះគោរព ថានានុក្រម និងគោរពលោកឱតសាម៉ុន ជាអនាគតឪពុកក្មេកគេ ពេលនេះទៀតសោតចិត្ត កំពុងតែបែងច្រើនរឿងគេចេះស្មុគ ហើយបែរជាលែងខ្ចីខ្លាចគោរពអ្វីច្រើនទៀតដែរ។

នាយសក្តិបួននិយាយបន្ត៖

«លោកស្នងការអាចសើចចំអកឡើយខ្ញុំបានទាន តែខ្ញុំដឹងថាអ្នកណាម្នាក់ផ្សេងក៏កំពុងតែ អាបដៃសើចចំអកឱ្យប៉ូលិសយើងដូចគ្នា!»

ឱត សាម៉ុនដឹងថា ចិត្រាយល់ពីល្បិចដែលបន្ទាយខ្សែរញ្ជើញរបស់ អ្នកដែលនៅពីក្រោយ សេណារីយោនេះ ដូច្នេះទើបគេគិតថា កាលដែលនាំគ្នាចោលរឿងសំខាន់មកកន្លែងនេះទាំង

បីនាក់ ដូចជាកំពុងលេងសើច ខាតចោលពេលវេលាចូលក្នុងល្បិចរបស់ពួកអ្នកដែលកំពុង
រៀបចំសាច់រឿងនៅទីងងឹតអ៊ីចឹងដែរ។

គាត់កាត់ផ្តាច់ទំនាស់យុវវ័យទាំងទ្វេដោយការពន្យល់វិញ៖

«ខ្ញុំដឹងថាវាកំពុងសើចយើងអ៊ីចឹងហើយខ្ញុំក៏ដរវាសើចលេងសិន!»

ចិត្រាចោលភ្នែកសម្លឹងស្ទង់ការRoyដែលនៅតែសើចមិនឈប់ គេសង្កត់ចិត្តប្រាប់ខ្លួនឯងថាកុំ
ឱ្យរវល់នឹងមនុស្សប្រភេទនេះ ដឹងអីស្ទង់ការក្មេងនិយាយផ្ទុះមកកណ្តាលមុខនាយ៖

«ខ្ញុំថាឯងស្ទើរស្ទើរហើយ! គិតរាក់ៗ! គិតអីសើៗ! បើថាមិនចង់ទៅទេនៅចាំក្នុងឡានបាន!»

ចិត្រាដកភ្នែកចេញទាំងកំហឹងបញ្ចេញជាមួយសូរដង្ហើម។ គេរុញទ្វារចុះហើយអោនគោរព
លោកឱតសាម៉ុន មុនពេលដើរទៅតាមគាត់ លែងខ្លីខ្លួលពីអ្នកដែលចូលចិត្តជាន់កែងយកមុខ
ខៗ។

សាជាថ្មីពួកគេចូលមកដល់តំបន់ក្រីក្រជាមួយច្រកដ៏ចង្អៀតហើយជ្រៅសន្លឹម។ ពោរពេញ
ក្រុមមនុស្សស្លេកស្លាំង ស្លៀកពាក់មិនសមរម្យ និងសំណង់រខេកខាកនៅរក្សាស្ថានភាព
ដដែលគ្រាន់តែបាត់ខ្ទមកំព្រួកលក់កាហ្វេនោះជំនួសមកវិញនូវការដ្ឋានសំណង់តូចមួយ។

លោកឱតសាម៉ុនសេនីយ៍ បោយដៃហៅក្មេងជំទង់ម្នាក់ដែលកំពុងលើកស៊ីម៉ង់។ ចិត្រាដឹងថាគាត់
សួររកតាហោសម្តីអាក្រក់ម្នាក់នោះ។

«នេះហើយផ្ទះអីពាង គាត់ទើបតែធ្វើ!»

សម្តីរបស់ក្មេងជំទង់ធ្វើឱ្យចិត្រានឹកឃើញដល់ឈ្មោះដើមគាត់ គាត់ឈ្មោះពាងពិតមែន។

«ប្រពន្ធគាត់ត្រូវឆ្នោត ហើយពេលនេះពួកគាត់ទៅលេងស្រុកថែហើយ!»

បុរសទាំងបីមើលមុខគ្នាមុនពេលបណ្តើរគ្នាវិលត្រឡប់មករថយន្តវិញ។

ក្នុងគំនិតរបស់ចិត្រាអ្វីមួយមិនធម្មតា បានលេចចេញឡើងតាំងពីដំបូងពេលដែលលោកឱត
សាម៉ុននិយាយថា ជំនួយការវឌ្ឍនៈសារភាពរឿង ទំនាក់ទំនងរវាងLorezoនិងតាហោ ប៉ុន្តែ
គាប់ជួនត្រូវRoyជឿមជាមបន្តប់ គេមិនបានវិភាគអ្វីច្រើនទេ។

ពេលនេះឈានមកដល់ក្នុងឡានហើយគេចាប់ផ្តើមនិយាយ៖

«អ្នកណាម្នាក់ បានបង្កើតគ្រូបោកប្រាស់នេះឡើងមក ហើយដៃម្ខាងមកប្រាប់ប៉ូលីសដៃម្ខាង
បោកLorenzo!»

«លោកចង់សួរខ្ញុំថា ហេតុអ្វីខ្ញុំស្គាល់គ្រូពាង?»

ឱត សាម៉ុនសួរបកមកវិញ តែនាយសក្តិបួនក៏មិនបានបដិសេធ គេឆ្លើយតប៖

«បាទទាន! គេនោះគួរឱ្យសង្ស័យបំផុតថា ពាក់ព័ន្ធនឹងល្បែងបោកមួយនេះ ហើយត្រូវឆ្លង
កាត់ការសួរចម្លើយ!»

«សោកស្តាយតានោះមករកខ្ញុំខ្លួនឯង!»

គាត់និយាយត្រឹមប៉ុណ្ណឹងក៏ល្មមឱ្យចិត្រាដឹងថាគាត់កំពុងសោកស្តាយដែលគិតយឺតៗ ហើយ
ធ្លាក់ក្នុងល្បិចវិលវល់ជាមួយការរៀបចំដ៏ស្មាត់នេះ។